
 

  
 Oslo kommune 
 Bydel Bjerke 

 Oppvekst og kultur 
 

 
 
 

Møteinnkalling 7/14 

 

 

Møte: Kultur- og oppvekstkomiteen  

Møtested: Bydelsadministrasjonen, 3. et Økern senter  

Møtetid: Mandag 03. november 2014 kl. 17.00     

Sekretariat: 46869685  

 

 

SAKSKART  

 

 

 

Åpen halvtime 

 

Godkjenning av innkalling 

 

Godkjenning av sakskart 

 

Informasjon  

 

Eventuelt 

 

 

Saker til behandling 

Sak 39/14    Godkjenning av protokoll 29.9.14 ............................................................................ 1 

Sak 40/14    Møteplan for utvalg, råd og komiteer 2015 .............................................................. 1 
Sak 41/14    Boligsosialt utviklingsprogram Oslo - Bydel Bjerke 2015 ....................................... 2 
Sak 42/14    Tilsynsrapport fra Økern sykehjem og dagsenter ..................................................... 4 
Sak 43/14    Åpning av Spireaveien .............................................................................................. 5 

Sak 44/14    Endring av inntaksområdet Løren skole ................................................................... 7 
 

 

 

 

 

 

Bydel Bjerke, 27.10.14 

 

 

Mikkel Øgrim Haugen       Tina Arnesen 

leder          sekretær 



 

   1 

 

Sak 39/14    Godkjenning av protokoll 29.9.14  

 

Arkivsak: 201400007 

Arkivkode: 026.2 

Saksbehandler: Tina Arnesen 

 

Saksgang Møtedato Saknr 

Kultur- og oppvekstkomiteen 03.11.14 39/14  

 

GODKJENNING AV PROTOKOLL 29.9.14  

 

Sammendrag: 

 

Protokoll fra 29.9.14 ligger vedlagt  

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Protokoll fra KO 29.9.14 godkjennes 

 

Vedlegg 1: Protokoll  

Sak 40/14    Møteplan for utvalg, råd og komiteer 2015  

 

Arkivsak: 201100365 

Arkivkode: 027.1 

Saksbehandler: Merete Stavn 

 

Saksgang Møtedato Saknr 

Bydelsutvalgets arbeidsutvalg 23.10.14 85/14  

Kultur- og oppvekstkomiteen 03.11.14 40/14  

Miljø- og samferdselskomiteen 03.11.14  

Råd for funksjonshemmede 03.11.14 29/14  

Ungdomsråd 03.11.14  

Eldreråd 03.11.14 27/14  

Bjerke Bydelsutvalg 13.11.14  

 

Tidligere vedtak i saken: 

 

Bydelsutvalgets arbeidsutvalg har behandlet saken i møte 23.10.14 og har fattet følgende 

vedtak 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes alle råd og komiteer før det oversendes 

bydelsutvalget for realitetsbehandling. 

 

 
MØTEPLAN FOR UTVALG, RÅD OG KOMITEER 2015  

 

Sammendrag: 

Rekkefølge, antall møter og tidspunkt er satt opp i likhet med møteplan for 2014. 
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En møterekke starter med bydelsutvalgets arbeidsutvalg (AU), deretter komite og rådsmøter og 

til sist bydelsutvalget (BU). 

 

Møtetidspunktene er tilpasset slik at godkjente protokoller fra råd og komiteer kan vedlegges 

innkallingen til bydelsutvalget. 

 

Avstanden mellom møtet i BU april og møtet i AU  mai er litt lengre, delvis på grunn av 

offentlige fridager og for å samle flest mulig saker til siste møterekke før sommerferien. 

 

Faste møtedager er som tidligere, torsdager for AU og BU, mandager for komiteer og råd. 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Møteplanen for 2015 godkjennes. 

 

Bydel Bjerke 06.10.2014 

 

Kari-Anne Mathisen        

bydelsdirektør 

 

Vedlegg 1 – Forslag til møteplan 2015 

 

Sak 41/14    Boligsosialt utviklingsprogram Oslo - Bydel Bjerke 2015  

 

Arkivsak: 201100151 

Arkivkode: 333 

Saksbehandler: Fredrik Sørensen 

 

Saksgang Møtedato Saknr 

Bydelsutvalgets arbeidsutvalg 23.10.14 86/14  

Råd for funksjonshemmede 03.11.14 30/14  

Kultur- og oppvekstkomiteen 03.11.14 41/14  

Bjerke Bydelsutvalg 13.11.14  

 

Tidligere vedtak i saken: 

 

Bydelsutvalgets arbeidsutvalg har behandlet saken i møte 23.10.14 og har fattet følgende 

vedtak 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes Råd for funksjonshemmede og Kultur- og 

oppvekstkomiteen før det oversendes bydelsutvalget for realitetsbehandling. 

 

 
BOLIGSOSIALT UTVIKLINGSPROGRAM OSLO - BYDEL BJERKE 2015  

 

Bakgrunn: 

Boligsosialt utviklingsprogram er etablert som en langsiktig satsning basert på gjensidig 

forpliktende samarbeid mellom kommunen og Husbanken. Mål for programmet er flere 

vanskeligstilte på boligmarkedet skal tilbys egnede boligtilbud. Gjennom boligsosialt 

utviklingsprogram vil kommunene utvikle et helhetlig og lokalt forankret boligsosialt arbeid. 

Med boligsosialt arbeid menes ”alle tiltak, virkemidler og tjenester som må til for at 

vanskeligstilte kan bosette seg og bli boende”.  
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Oslo kommune er en av 14 kommuner på Østlandet som deltar i Husbankens boligsosiale 

utviklingsprogram. Oslo kommune deltar i programmet med bydelene Bjerke, Alna, Grorud og 

Stovner. Byrådsavdelingen for eldre og sosiale tjenester (EST) har en koordinerende rolle i 

programarbeidet. De har også det overordnede ansvaret for kommunens arbeid med sosiale 

boligvirkemidler.  

 

Årlig utarbeider hver bydel en aktivitetsplan med prosjekter og budsjett for aktivitetsåret. 

 

Saksframstilling: 

Bjerke Bydelsutvalg vedtok i 2009 en boligsosial handlingsplan. Informasjonsinnhenting i 

bydelen og i Groruddalssatsingen danner basis for utviklingsprogrammet. Boligsosialt 

utviklingsprogram i Oslo har valgt 5 satsingsområder: 

1. Egnede boliger for vanskeligstilte 

2. Tilgjengelige boligvirkemidler (også økonomiske) 

3. Individuell oppfølging i bolig 

4. Bomiljøarbeid i utsatte områder 

5. Kompetanse, læring og utvikling og ny kunnskap på feltet 

 

Innsatsområdene 1 og 2 bidrar til at flere får egen bolig og at flere får muligheten til å eie egen 

bolig. Innsatsområdene 3 og 4 sørger for at flere får mulighet til å beholde egen bolig og at 

flere bor godt og trygt. Innsatsområde 5 bidrar til økt kompetanse og større samhandling blant 

ansatte i bydelen. 

 

I 2014 fortsatte Boligsosialt utviklingsprogram i Bydel Bjerke fokuset fra 2013 på 

innsatsområdene 1 og 3. Samtidig hadde programmet et stort fokus på innsatsområdene 2 og 5. 

Dette har medført at flere bor i egen bolig samtidig som det gis god oppfølging til de som 

trenger dette for å kunne beholde egen bolig. Barneverntjenesten har blitt et viktig element i 

programmet, og ført til økt samarbeid mellom barneverntjeneste og sosialtjeneste.  

 

I 2015 går programmet inn i sitt siste år, og det vil derfor fokuseres på implementering av 

prosjekter i tjenestene, med særlig fokus på koordinerte tjenester. Trykket på å bidra til at flere 

vanskeligstilte får egen bolig med gode tjenester, opprettholdes. I samarbeid med Boligbygg 

Oslo KF jobbes det med å etablere botilbud til personer som har særlige utfordringer på 

boligmarkedet. Bydelens fokus på boligvirkemidler vil føre til økt bruk av Startlån, noe som vil 

gi større gjennomstrømming av kommunale boliger. 

 

I 2014 ble det gjennomført en boligbehovsanalyse i bydelen. Analysen viser hvor i bydelen det 

er behov for å etablere kommunalt disponerte boliger, og hvor det er ønskelig med flere 

utleieboliger. 

 

Områdesatsingen på Linderud, Økernbråten og Vollebekk gjennom Groruddalssatsingen vil 

bidra til flere gode og trygge bomiljø. 

 

Aktivitetsplanen gir en oversikt over alle prosjekter og tiltak det planlegges for 2015. I tillegg 

utarbeides det prosjektdokumenter for alle prosjekter og tiltak. I disse dokumentene settes det 

mål og milepæler som skal oppnås i prosjektperioden. 

 

Frem til og med 2013 var Boligsosialt utviklingsprogram finansiert 60% av Husbanken, og 

40% av bydel. Fra og med 2014 finansieres programmet 50% av Husbanken og 50% av bydel. 

Bydelens egenandel er gjenstand for behandling i budsjett 2015. I tillegg til midler som 

bevilges over budsjettet, består bydelens egenandel av arbeid utført av linjeorganisasjonen. 
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Bydelsdirektørens forslag til vedtak i råd og utvalg 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltres. 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget 

Tiltak i boligsosialt utviklingsprogram for Bydel Bjerke 2015 tiltres. 

Finansiering av det enkelte tiltak vil bli gjenstand for behandling i budsjett 2015 og gjennom 

søknader til husbanken. 

Boligbehovsanalyse Bydel Bjerke 2014 tas til orientering.  

 

 

Bydel Bjerke 15.10.2013 

 

 

Kari-Anne Mathisen 

bydelsdirektør 

 

 

Vedlegg 1 – Aktivitetsplan BOSO Bjerke 2015 

Vedlegg 2 – Boligbehovsanalyse Bydel Bjerke 2014 

 

Sak 42/14    Tilsynsrapport fra Økern sykehjem og dagsenter  

 

Arkivsak: 201300061 

Arkivkode: 204 

Saksbehandler: Merete Stavn 

 

Saksgang Møtedato Saknr 

Bydelsutvalgets arbeidsutvalg 23.10.14 82/14  

Kultur- og oppvekstkomiteen 03.11.14 42/14  

Eldreråd 03.11.14 28/14  

Bjerke Bydelsutvalg 13.11.14  

 

Tidligere vedtak i saken: 

 

Bydelsutvalgets arbeidsutvalg har behandlet saken i møte 23.10.14 og har fattet følgende 

vedtak 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes Eldrerådet og Kultur- og oppvekstkomiteen 

før det oversendes bydelsutvalget for realitetsbehandling. 

 

 

TILSYNSRAPPORT FRA ØKERN SYKEHJEM OG DAGSENTER  

 

Sammendrag: 

Rapport fra tilsynsbesøk ved Økern sykehjem og dagsenter  6.10 fremlegges til orientering. 

Rapporten er oversendt Sykehjemsetaten og eventuelle kommentarer derfra ettersendes. 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Rapporten fra tilsynsbesøk ved Økern sykehjem og dagsenter tas til orientering. 
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Bydel Bjerke 9.10.14 

 

 

Kari-Anne Mathisen 

Bydelsdirektør 

 

Vedlegg 1 – Tilsynsrapport 6.10 

 

Sak 43/14    Åpning av Spireaveien  

 

Arkivsak: 201400786 

Arkivkode: 615.4 

Saksbehandler: Erik Anders Aurbakken 

 

Saksgang Møtedato Saknr 

Bydelsutvalgets arbeidsutvalg 23.10.14 90/14  

Miljø- og samferdselskomiteen 03.11.14  

Kultur- og oppvekstkomiteen 03.11.14 43/14  

Bjerke Bydelsutvalg 13.11.14  

 

Tidligere vedtak i saken: 

 

Bydelsutvalgets arbeidsutvalg har behandlet saken i møte 23.10.14 og har fattet følgende 

vedtak 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes Kultur- og oppvekstkomiteen og Miljø- og 

samferdselskomiteen før det oversendes bydelsutvalget for realitetsbehandling. 

 

 

 
ÅPNING AV SPIREAVEIEN  

 

Sammendrag 

Som en følge av bygging av tunneler for Ring 3 skal Dag Hammarskjøldsvei (DHV) 

nedgraderes til lokal samlevei og flere gater som tidligere var stengt mot Ring 3 planlegges 

åpnet for biltrafikk. Dette er nedfelt i kommunedelplan for Økern av 26.05.04 og inngående 

behandlet i «Veiledende plan for offentlige rom for Løren Økern» (VPOR) som ble utformet i 

perioden vår – høst 2014, men som p.t. ikke er behandlet i Bystyret. Spireaveien er omtalt i 

kommunedelplanen og i VPOR har den status dels som samlevei og dels som interngate. Det 

legges opp til at detaljene rundt utforming avklares i en kommende reguleringsplan, men 

planarbeidet er ennå ikke startet opp. 

 

Saksframstilling 

Bydelen har fått brev fra Rektor og FAU leder ved Løren skole (18.09.14) og fra 

foreldreutvalget ved Refstad skole (20.10.14) hvor det argumenteres for en stengning av 

Spireaveien ved nr. 6. Dette begrunnes i at Spireaveien kan fungere som en vei for 

gjennomkjøring fra DHV til Økern Torgvei når omarbeiding av DHV blir ferdig i 2015 og 

Spireaveien da åpnes mot DHV. Det framholdes at Spireaveien er vedtatt stengt i 

kommunedelplan for Økern, men gjennomføring av stengning ligger et godt stykke fram i tid. 

Spireaveien anses lite egnet for gjennomkjøring, særlig for tungtrafikk, og krysses flere steder 

av skoleelever på vei til/fra Løren skole. 
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Kommunedelplanen for Økern av 2004 inneholder ikke noe bindende vedtak om stengning av 

Spireaveien, men en formulering hvor det tas sikte på at veien kan stenges. I VPOR for Løren 

og Økern behandles de ulike utbyggingsprosjektene i området i sammenheng, bla. for å få 

avsatt areal til ulike fellesformål (som grøntområder, lekeplasser, åpne arealer og forbindelser 

for myke trafikanter, samt for bygg og anlegg for sosiale funksjoner). Også vei- og gatenettet i 

området er behandlet i VPOR der det er differensiert mellom ulike gater utfra funksjon og 

standard. I VPOR tas det til ordet for omregulering av Spireaveien med status dels «samlevei» 

og dels «interngate». Veien skal være «Interngate» der den går gjennom det planlagte 

grøntdraget i øvre del av den planlagte Hovinparken – den største parken i VPOR. Det tas også 

til ordet for å vurdere om Ribstonveien bør kobles på Spireaveien og om veien bør utformes 

som et gatetun. 

Trafikkmengden i Spireaveien vil øke når veien åpnes, men samtidig vil det skje en viss 

avlastning av Økern Torgvei. Tilsvarende vil stengning av Spireaveien gi noe økt kjørelengde 

og økt trafikk på andre veier.  

 

Illustrasjoner av DHV er lagt ut på: 

http://www.vegvesen.no/Vegprosjekter/Ring3/Dag+Hammarskj%C3%B8lds+vei+%28E30%2
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Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Bydel Bjerke har forståelse for bekymringen knyttet til trafikkmengden og – sikkerheten i 

Spireaveien. Ideelt sett burde en reguleringsplan for framtidig utforming av veien vært klar slik 

at opparbeiding kan skje så snart veien åpnes mot DHV. Arealbruken langs veien er imidlertid 

ikke avklart, da det er flere tomter under regulering og framtidig bruk av Bamas anlegg er ikke 

fastsatt.  

 

Bydelen vil be Bymiljøetaten følge opp trafikkutviklingen i Spireaveien ved åpning og iverksette 

tiltak dersom veien får et preg av gjennomkjøringsvei mellom DHV og lager- og 

logistikkvirksomhetene i Økern Torgvei. Et nærliggende tiltak kan være å stenge Spireaveien 

ved nr. 6. Det kan også være aktuelt å justere grønntiden i lyskrysset med DHV for å gi 

maksimal forsinkelse for gjennomkjørende trafikk. Innsnevring av veibanen, fartshumper eller 

innføring av enveiskjøring i den østre enden mot Økern Torgvei, bør også vurderes. Målsetning 

med tiltakene må både være å gi god sikkerhet for myke trafikanter, samt begrense 

gjennomkjørende trafikk. 

 

 

Bydel Bjerke 20.10.2014 

 

Kari-Anne Mathisen     Lars E. Bjørnstad 

bydelsdirektør      avdelingssjef 

 

 

Vedlegg 1 - Brev fra Løren skole om åpning av Spireaveien 

Vedlegg 2 - Brev fra Foreldreutvalg Refstad skole om åpning av Spireaveien 

 

 

http://www.vegvesen.no/Vegprosjekter/Ring3/Dag+Hammarskj%C3%B8lds+vei+%28E30%29
http://www.vegvesen.no/Vegprosjekter/Ring3/Dag+Hammarskj%C3%B8lds+vei+%28E30%29
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Sak 44/14    Endring av inntaksområdet Løren skole  

 

Arkivsak: 201300107 

Arkivkode: 411 

Saksbehandler: Erik Anders Aurbakken 

 

Saksgang Møtedato Saknr 

Bydelsutvalgets arbeidsutvalg 23.10.14 89/14  

Kultur- og oppvekstkomiteen 03.11.14 44/14  

Ungdomsråd 03.11.14  

Bjerke Bydelsutvalg 13.11.14  

 

Tidligere vedtak i saken: 

 

Bydelsutvalgets arbeidsutvalg har behandlet saken i møte 23.10.14 og har fattet følgende 

vedtak 

AU tiltrer bydelsdirektørens forslag til vedtak: 

Bydelen har i utgangspunktet forståelse for at skolenes inntaksområder må tilpasses 

kapasiteten ved den enkelte skole. Dette legger til rette for god ressursutnyttelse og er et viktig 

hensyn. Bydelen mener imidlertid at et godt og stabilt skolemiljø og godt samarbeid mellom 

foreldre og skole også er viktige hensyn når inntaksområdene skal fastsettes, og at dette taler 

for å holde inntaksområder mest mulig stabile over tid.  

 

Videre er skolene en viktig arena for integrering på tvers av kulturelle- og sosiale forskjeller og 

som kulturformidler. Slike funksjoner bygger i stor grad på foreldremedvirkning og utvikling av 

uformelle nettverk, noe det tar tid å etablere. Også hensyn til tilknytning og trygghet for den 

enkelte elev, tilsier at inntaksområdene bør holdes stabile over tid. I de tilfeller det er behov for 

trafikksikkerhetstiltak på «skoleveien», vil også dette tale for at dersom et inntaksområde 

endres, så bør det holdes stabilt. I sær større trafikksikkerhetstiltak vil framstå som lite nyttige, 

dersom inntaksområdet endres etter få år, slik at elevens «skolevei» ikke lenger går 

gjennom/langsmed steder der det er gjennomført trafikksikkerhetstiltak. Endringer i 

inntaksområdene vil i blant medføre at søsken som bor på samme adresse, vil gå på ulike 

skoler, noe som de færreste familier ønsker. Bydelen vil derfor forutsette at UDE i slike tilfeller 

strekker seg langt i å imøtekomme søknader om skolebytte. 

 

Befolkningen i Bydel Bjerke er svært sammensatt med hensyn på etnisk bakgrunn. Bydelen 

anser skolene som en viktig arena for integrasjon på tvers av kulturforskjeller og ser derfor 

gjerne at inntaksområdet for den enkelte skole omfatter ulike befolkningsgrupper. Den 

foreslåtte endringen bidrar ikke til en slik variert sammensetning, snarere det motsatte. Den 

foreslåtte endringen vil gjøre at andelen etnisk norske blir lavere ved Sinsen skole, og forblir 

høy ved Løren skole. 

Bydelen vil også peke på at denne endringen, i motsetning til andre justeringer av 

inntaksområder som har vært gjennomført, berører elever i vår nabobydel. Bydelen yter som 

kjent en rekke tjenester til både førskolebarn og familier. Dette gir oss god innsikt i levekår og 

lokale miljøforhold, noe som er nyttig for å lette overgangen fra barnehage til skole og 

forberede skolene på de kommende elevene.  

 

Det framgår ikke i saken fra UDE hvor mange skolestartere som vil bli berørt av endringen, 

eller hvor mange av dages elever som er bosatt på de adressene som foreslås overført og som 

går på Sinsen skole– og som vi antar vil fortsette der. Lørenområdet er ikke ferdig utbygd. 
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Området «Gartnerløkka» er nå under salg og Peter Møllers vei 14 er under regulering til 

bolig. Disse og flere kommende boligprosjekter gjør at innbyggertallet på Løren vil øke om få 

år. Det framgår ikke i saken fra UDE om denne forventede veksten er hensyntatt, men det heter 

at de veiledende inntaksområdene kan endres. Det er mulig denne utbyggingen, med 

påfølgende økt elevtall, gjør at inntaksområdet som nå foreslås overført fra Sinsen til Løren, 

om få år må justeres. Som nevnt ovenfor anser vi dette for uheldig, både for den enkelte elev og 

for skolen sin utviklingsrolle i lokalsamfunnet. Bydelen vil derfor be UDE gjennomgå 

utbyggingsplanene og anslå forventet vekst i innbyggertall, med sikte på å finne robuste 

grenser for et nytt inntaksområde for Løren skole. Bydelen mener det er langt viktigere at 

inndelingen i inntaksområder er stabil over tid, enn at grensene er trukket langs større veier 

eller etter andre enkle kriterier. Lørenområdet kan for eksempel deles langs Peter Møllers vei 

eller Kanonhallveien, dersom framtidig elevtall og skolenes kapasitet skulle tilsi det. På noe 

lengre sikt vil vi også få økt utbygging i nærområdet til Løren skole, så det er mulig elevtallet 

innen det eksisterende inntaksområdet vil samsvare bra med kapasiteten på skolen. Også dette 

tilsier at man nå ikke bør overføre en større del av adressene på Løren enn nødvendig. 

 

 
ENDRING AV INNTAKSOMRÅDET LØREN SKOLE  

 

Sammendrag 

Oslo har veiledende inntaksområder for skolene og Utdanningsetaten foretar årlige vurderinger 

av størrelsen på områdene ut fra antall skolestartere og kapasitet ved skolene. Justeringene skal 

gi god utnyttelse av skolekapasiteten, men er alltid beheftet med noe usikkerhet, da noen 

familier søker andre skoler og noen flytter (både av eksisterende beboere og tilflytting til 

nybygg).  

Det ble også foreslått justering mellom Løren og Sinsen skole høring høsten 2013 og Bydel 

Bjerke avga høringssvar 14.11.2013, der man ikke hadde innvendinger til forslaget. 

 

Saksframstilling 

Bydelen har mottatt brev fra utdanningsetaten av 26.09.14 hvor endring av inntaksområdet for 

Løren Skole sendes på høring.  Grunnet kort høringsfrist bes Arbeidsutvalget  behandle saken 

på delegert fullmakt. 

 

Forslag om endring av inntaksområdet for Løren skole var som nevnt på høring høsten 2013, 

men ble ikke gjennomført for skoleåret 2014-15. Det er tatt opp nå med sikte på iverksetting for 

skoleåret 2015-16. Utsettelse fra i fjor henger sammen med at Dag Hammarskjølds vei er under 

ombygging og det er dårlig framkommelighet for gående. Høsten 2013 var det heller ikke 

avgjort om gangbru over veien skulle bli stående. I følge Statens vegvesen skal gangbrua 

beholdes og ombygging av veien skal være ferdig våren 2015. 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak på delegert fullmakt i AU 

Bydelen har i utgangspunktet forståelse for at skolenes inntaksområder må tilpasses 

kapasiteten ved den enkelte skole. Dette legger til rette for god ressursutnyttelse og er et viktig 

hensyn. Bydelen mener imidlertid at et godt og stabilt skolemiljø og godt samarbeid mellom 

foreldre og skole også er viktige hensyn når inntaksområdene skal fastsettes, og at dette taler 

for å holde inntaksområder mest mulig stabile over tid.  

 

Videre er skolene en viktig arena for integrering på tvers av kulturelle- og sosiale forskjeller og 

som kulturformidler. Slike funksjoner bygger i stor grad på foreldremedvirkning og utvikling av 

uformelle nettverk, noe det tar tid å etablere. Også hensyn til tilknytning og trygghet for den 

enkelte elev, tilsier at inntaksområdene bør holdes stabile over tid. I de tilfeller det er behov for 

trafikksikkerhetstiltak på «skoleveien», vil også dette tale for at dersom et inntaksområde 
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endres, så bør det holdes stabilt. I sær større trafikksikkerhetstiltak vil framstå som lite nyttige, 

dersom inntaksområdet endres etter få år, slik at elevens «skolevei» ikke lenger går 

gjennom/langsmed steder der det er gjennomført trafikksikkerhetstiltak. Endringer i 

inntaksområdene vil i blant medføre at søsken som bor på samme adresse, vil gå på ulike 

skoler, noe som de færreste familier ønsker. Bydelen vil derfor forutsette at UDE i slike tilfeller 

strekker seg langt i å imøtekomme søknader om skolebytte. 

 

Befolkningen i Bydel Bjerke er svært sammensatt med hensyn på etnisk bakgrunn. Bydelen 

anser skolene som en viktig arena for integrasjon på tvers av kulturforskjeller og ser derfor 

gjerne at inntaksområdet for den enkelte skole omfatter ulike befolkningsgrupper. Den 

foreslåtte endringen bidrar ikke til en slik variert sammensetning, snarere det motsatte. Den 

foreslåtte endringen vil gjøre at andelen etnisk norske blir lavere ved Sinsen skole, og forblir 

høy ved Løren skole. 

Bydelen vil også peke på at denne endringen, i motsetning til andre justeringer av 

inntaksområder som har vært gjennomført, berører elever i vår nabobydel. Bydelen yter som 

kjent en rekke tjenester til både førskolebarn og familier. Dette gir oss god innsikt i levekår og 

lokale miljøforhold, noe som er nyttig for å lette overgangen fra barnehage til skole og 

forberede skolene på de kommende elevene.  

 

Det framgår ikke i saken fra UDE hvor mange skolestartere som vil bli berørt av endringen, 

eller hvor mange av dages elever som er bosatt på de adressene som foreslås overført og som 

går på Sinsen skole– og som vi antar vil fortsette der. Lørenområdet er ikke ferdig utbygd. 

Området «Gartnerløkka» er nå under salg og Peter Møllers vei 14 er under regulering til 

bolig. Disse og flere kommende boligprosjekter gjør at innbyggertallet på Løren vil øke om få 

år. Det framgår ikke i saken fra UDE om denne forventede veksten er hensyntatt, men det heter 

at de veiledende inntaksområdene kan endres. Det er mulig denne utbyggingen, med 

påfølgende økt elevtall, gjør at inntaksområdet som nå foreslås overført fra Sinsen til Løren, 

om få år må justeres. Som nevnt ovenfor anser vi dette for uheldig, både for den enkelte elev og 

for skolen sin utviklingsrolle i lokalsamfunnet. Bydelen vil derfor be UDE gjennomgå 

utbyggingsplanene og anslå forventet vekst i innbyggertall, med sikte på å finne robuste 

grenser for et nytt inntaksområde for Løren skole. Bydelen mener det er langt viktigere at 

inndelingen i inntaksområder er stabil over tid, enn at grensene er trukket langs større veier 

eller etter andre enkle kriterier. Lørenområdet kan for eksempel deles langs Peter Møllers vei 

eller Kanonhallveien, dersom framtidig elevtall og skolenes kapasitet skulle tilsi det. På noe 

lengre sikt vil vi også få økt utbygging i nærområdet til Løren skole, så det er mulig elevtallet 

innen det eksisterende inntaksområdet vil samsvare bra med kapasiteten på skolen. Også dette 

tilsier at man nå ikke bør overføre en større del av adressene på Løren enn nødvendig. 

 

Forslag til vedtak i Kultur- og oppvekstkomiteen, Ungdomsrådet og Bydelsutvalget 

Saken tas til orientering. 

 

Bydel Bjerke 20.10.14 

 

 

Kari-Anne Mathisen      Lars E. Bjørnstad 

bydelsdirektør       avdelingssjef 

 

 

Vedlegg 1: Høringsbrev fra UDE om endret skoleinntaksområde Løren skole 

Vedlegg 2: Kart over endringer i inntaksområde Sinsen og Løren  
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1. Bakgrunn for analysen 
Boligsosialt utviklingsprogram er etablert som en langsiktig satsning basert på gjensidig forpliktende 
samarbeid mellom kommunen og Husbanken. Mål for programmet er flere vanskeligstilte på 
boligmarkedet skal tilbys egnede boligtilbud. Gjennom boligsosialt utviklingsprogram vil kommunene 
utvikle et helhetlig og lokalt forankret boligsosialt arbeid. Med boligsosialt arbeid menes ”alle tiltak, 
virkemidler og tjenester som må til for at vanskeligstilte kan bosette seg og bli boende”.  
 
Oslo kommune er en av 14 kommuner på Østlandet som deltar i Husbankens boligsosiale 
utviklingsprogram. Oslo kommune deltar i programmet med bydelene Bjerke, Alna, Grorud og 
Stovner. Byrådsavdelingen for eldre og sosiale tjenester (EST) har en koordinerende rolle i 
programarbeidet. De har også det overordnede ansvaret for kommunens arbeid med sosiale 
boligvirkemidler.  
 
Byrådssak 152.2/12 Boligbehovsplan for Oslo kommune 2013-2016 beskriver boligbehovet til Oslos 
15 bydeler. Boligbehovet som ble meldt inn til planen fra Bydel Bjerke i 2012, har dannet grunnlag for 
boligbehovskartlegging i 2013 og 2014. 
 
Bydel Bjerke er den bydelen i Oslo med færrest kommunale boliger per sosialhjelpsmottaker. 
Offisielle statistikker viser kommunalt disponerte boliger per 1000 innbyggere. Bydelen ser imidlertid 
behovet for å dokumentere boligtilbudet opp mot dem som har utfordringer også på andre felt enn 
bare boliger.  
 
Ved NAV Bjerke sosialtjenesten ble det i uke 48 i 2013 gjennomført en kartlegging av bostedsløse 
personer. I alt 103 personer/ familier ble kartlagt som bostedsløse. NIBR gjennomførte i 2012 en 
liknende undersøkelse, og påviste 1.376 bostedsløse personer i Oslo. Dette gir 2,24 bostedsløse per 
1000 innbyggere. Bydelens tall for bostedsløse i 2013 gir 3,43 bostedsløse per 1000 innbyggere. 
 
Bydel Bjerke har behov for å ytterligere kartlegge og analysere behovet til bydelens vanskeligstilte på 
boligmarkedet, som står uten bolig. Det ble innen fristen 1. mai 2013 prosjektinitiert å fremskaffe 
flere boliger i bydelen. Bydelen har p.t. ikke fått et oppdrag om dette, men det er forventet at 
oppdraget vil komme i form av å utforme en konseptvalgutredning (KVU) på boligbehovet. Denne 
boligbehovsanalysen er ment å være et utgangspunkt for en eventuell KVU. 
 
Videre vil bydelen se på muligheten for å inngå tilvisningsavtaler med private utleiere og utbyggere. 
Før bydelen kan inngå slike avtaler, må det analyseres hvor i bydelen det ikke er ønskelig med 
kommunal bosetting av flere vanskeligstilte. En tilvisningsavtale gir bydelene rett til å henvise sine 
boligsøkere til utleieren, mens den enkelte leiekontrakt inngås mellom utleier og beboer/boligsøker. 
Tilvisningsavtalen innebærer ingen økonomiske eller rettslige forpliktelser overfor utleier for 
bydelene. 


2. Avgrensing og definisjoner 
Boligbehovsanalysen begrenser seg til målgruppen «Personer som trenger bistand til å fremskaffe 
egen bolig». Dette er personer som enten oppfyller vilkårene til kommunal bolig, eller har rett til 
bistand til fremskaffelse av bolig på det private leiemarkedet, jfr Lov om sosiale tjenester i arbeids- 
og velferdsforvaltningen § 15: «Kommunen i arbeids- og velferdsforvaltningen skal medvirke til å 
skaffe boliger til vanskeligstilte personer som ikke selv kan ivareta sine interesser på boligmarkedet.» 
 
Boligbehovsanalysen skal se på: 


- Hvor mange som trenger bolig 
- Hvilken type bolig de trenger (antall rom etc) 
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- Hvor det er mest hensiktsmessig å etablere vanskeligstilte i bydelen 
- Hvilken utleieform som bør etableres ulike steder i bydelen 


 
Bydelen jobber etter følgende definisjon på bostedsløse: 


Som bostedløs regnes personer som ikke disponerer egen eid eller leid bolig, men som er 
henvist til tilfeldige eller midlertidige boalternativer, bor midlertidig hos nær slektning, venner 
eller kjente, personer som befinner seg under kriminalomsorgen eller institusjon og skal 
løslates eller utskrives innen to måneder og ikke har bolig. Som bostedsløse regnes også 
personer uten ordnet oppholdssted kommende natt. 
 
Som bostedsløs regnes ikke personer som bor i framleid bolig eller bor varig hos pårørende 
eller nær slektning. 


 
Med vanskeligstilte på boligmarkedet, tar vi utgangspunkt i nasjonal strategi for boligsosialt arbeid: 
 


Vanskeligstilte på boligmarkedet er personer og familier som ikke har mulighet til å skaffe seg 
og/eller opprettholde et tilfredsstillende boforhold på egen hånd. Disse befinner seg i en eller 
flere av følgende situasjoner: 


er uten egen bolig  
står i fare for å miste boligen sin 
bor i uegnet bolig eller bomiljø1 


Kommunalt disponert bolig, er en bolig hvor kommunen tildeler og inngår kontrakt. I tillegg kan 
boliger hvor bydelen har tilvisningsrett defineres som kommunalt disponert, men inngår ikke i 
statistikker. Boliger som eies av private, men hvor kommunen står som fremleier, er også kommunalt 
disponert. 
 
Videre avgrenses boligbehovsanalysen til å se på behovet for boliger kun for personer som regnes 
som vanskeligstilte på boligmarkedet, ikke boligbehovet for en samlet befolkning. 


3. Dagens boligtilbud 
Per dags dato har bydelen 277 boliger eid av Boligbygg Oslo KF å tildele, samt 61 boliger som er 
innleid av bydelen, og fremleies til vanskeligstilte på boligmarkedet.  
 
Offisielle tall fra SSB (2013) viser at bydelen har 271 kommunalt disponerte boliger. Årsaken til ulike 
tall er at Oslo kommune har tatt i bruk GOBO, et elektronisk fagsystem for bolig, som gir bedre 
oversikt over boligmassen. 
 
Personer med behov for bistand til fremskaffelse av bolig, søker enten kommunal bolig, eller får 
bistand fra boligfremskaffer, som er ansatt hos NAV sosialtjenesten, til å skaffe seg leiekontrakt på 
det private markedet. Det blir ledigstilt ca 5 ordinære kommunale boliger hvert år. 
 
Bydel Bjerke er den bydelen med lavest dekning av antall kommunale boliger, sammenlignet med 
hvor mange som årlig mottar ytelser fra NAV sosialtjenesten. 
 
 


1 Kommunal og moderniseringsdepartementet 2014: Bolig for velferd. Nasjonal strategi for boligsosialt arbeid 
(2014-2020). Strategi  
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Også når man ser på antall kommunalt disponerte boliger per 1000 innbyggere har bydelen dårlig 
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4. OBOS utleieboliger og "Tøyen-forliket" 


4.1. Tøyenavtalen 
28. mai 2013 inngikk flere politiske partier i Oslo en avtale om Munchmuseet og utviklingen av 
Tøyen. En del av avtalen omhandler kjøp og salg av kommunale boliger, blant annet: "Oslo kommune 
kjøper fram til 2017 netto minst 600 nye kommunale leiligheter. 110 boliger vil bli solgt på Tøyen 
området. Det legges særlig vekt på å etablere nye spesialboliger til personer med dobbeltdiagnoser. 
Det skal her vektlegges spredning av den kommunale boligmasse over hele byen." Det er satt av 2,4 
milliarder til å skaffe til veie flere kommunale boliger i kommunens budsjett frem til 2017.  


4.2. OBOS leiligheter 
30. april 2014 ble det kjent at Oslo kommune har blitt enige med OBOS om å kjøpe 617 av deres 
utleieboliger for 1,35 mrd kroner. Dette kjøpet er en del av å innfri Tøyen-avtalen om kjøp av netto 
600 nye kommunale boliger. I tillegg til nevnte 110 boliger, vil det bli solgt 100 boliger i Gamle Oslo. 
Ingen av OBOS leilighetene som blir kjøpt ligger i Bydel Bjerke. 
 
For å kunne tilby beboere i kommunale boliger som vil bli solgt i Bydel Gamle Oslo ny bolig, samtidig 
som antall kommunale boliger på Tøyen skal reduseres, vil det bli prøvd ut en ny ordning der Bydel 
Gamle Oslo får adgang til å tildele inntil 200 boliger utenfor egen bydel. Ordningen blir en del av en 
endring i forskriften for tildeling av kommunale boliger 


4.3. Konsekvenser for Bydel Bjerke 
Med ca. fem ledigstilte kommunale boliger hvert år, har bydelen derfor stort behov for kommunale 
boliger. Dersom noen av de 200 leietakerne i Gamle Oslo får tildelt bolig i Bydel Bjerke, vil vi kunne 
bosette svært få av våre "egne" innbyggere kommunal bolig. 
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5. Demografi 


5.1. Barnefamilier og eldre side om side 
I løpet av de siste 20 årene har befolkningssammensetningen i Bydel Bjerke endret seg markant med 
hensyn til aldersfordeling. Som figuren  under viser så var andelen eldre i Bydel Bjerke 18% i 1995. 
Dette var en god del høyere enn i Groruddalen for øvrig, hvor andelen eldre lå på 12%. Samtidig 
hadde Bydel Bjerke en lavere andel barn enn resten av Groruddalen i 1995. Men i løpet av de siste 20 
årene er dette bildet endret. I 2014 er andelen barn i Bydel Bjerke 19% og andelen eldre 10%. 
Groruddalen for øvrig har ikke sett en tilsvarende utvikling med en så kraftig økning i andelen barn og 
en slik reduksjon i andelen eldre. Bak denne utviklingen kan vi finne minst to forklaringer. Den første 
er at mange av de eldre som bodde i bydelen i 1995 har enten flyttet ut eller falt fra. I deres 
leiligheter har så barnefamilier flyttet inn. I tillegg har Bydel Bjerke hatt flere store 
utbyggingsprosjekter de senere år, og særlig mange barnefamilier har flyttet til disse nye boligene.  
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5.2. Områder med vanskeligstilte 
Bydelen har et behov for å ha oversikt om det er områder i bydelen som skiller seg ut, basert på 
bomiljø, opphoping av vanskeligstilte eller andre utfordringer i nærmiljøer.  
 
Det er identifisert syv større eller mindre områder med konsentrasjoner av vanskeligstilte, gjennom 
karttlegging av noen av bydelens tjenester. I tillegg har erfaringer fra områdeløftene i 
Groruddalssatsingen vist hvor bomiljø kan forbedres. 
 
I figuren nedenfor er disse områdene identifisert; Noen er markert større og mørkere enn andre, da 
disse har større konsentrasjon enn de andre. Hvert område blir også beskrevet nærmere. 


 


Veitvet – Sletteløkka 
Dette området antas å ha flest vanskeligstilte konsentrert på ett område. Området kjennetegnes 
med en høyere andel innvandrerbefolkning enn de fleste andre områder i bydelen, mange 
lavinntektsfamilier, og mange som mottar tjenester fra bydelen. Det er også mange private 
utleieboliger i dette området. På Sletteløkka og øvre Veitvet finner vi flest vanskeligstilte. Veitvet 
hageby og nedre Veitvet har langt færre vanskeligstilte enn resten av området.  


Linderud 
Linderud er et område med mange vanskeligstilte i leid bolig. I flere av de leide boligene bor det 
barnefamilier uten fast inntekt, eller med lav inntekt. Mange i området mottar tjenester fra bydelen. 
Høyblokkene, hvor det bor mange eldre, og hvor de fleste bor i sin egen eide (borettslags)leilighet, 
skiller seg ut fra resten av området med færre utleieboliger. 
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Refstad 
Området nordvest for Løren skole er det mange vanskeligstilte konsentrert på et lite område. 
Spesielt deler av Spireaveien og deler av Sinsenveien er preget av mange personer som mottar 
tjenester fra bydelen, kombinert med lav inntekt og manglende sysselsetting. Det antas at en god 
andel av alle vanskeligstilte som er kartlagt i området bor i bolig leid av større utleiere. Området 
rundt Sinsenveien har i lengre perioder vært preget av dårlig bomiljø, og dårlig oppvekstmiljø. 
Bydelens innsats de siste årene har imidlertid ført til bedre bomiljø. 
 
Den delen av Refstad som ligger like bak Løren skole er under utbygging, med boliger i en prisklasse 
som gjør det utfordrende for lavinntektsfamilier å bosette seg der. Allikevel bor en del vanskeligstilte 
i leid bolig i området. Det antas at bomiljøet er godt, men allikevel preget av flere vanskeligstilte enn 
resten av området, spesielt vanskeligstilte enslige menn med utfordringer knyttet til eget rusmisbruk 
og egen psykisk helse. Området for øvrig er preget av at mange bor i egen, eid bolig. 


Bjerke øst 
Ved nordøstre ende av Bjerke travbane er det identifisert et område med mange vanskeligstilte 
innen et lite område. Årsaken til dette er en boligblokk for vanskeligstilte, eid av Oslo kommune. 
Området inneholder ellers boligblokker og høyblokker. 


Bjerke vest 
Vest for Bjerke travbane er det identifisert et mindre område med flere vanskeligstilte bosatt på et 
lite område. Området for øvrig  av eneboliger og rekkehus som antas å være selveier (eller sameier/ 
borettslag). Bomiljøet antas å være godt. 


Tonsenhagen 
I området rundt Tonsenhagen senter bor det flere vanskeligstilte enn resten av Tonsenhagen. 
Området for øvrig er preget av personer med god inntekt, og mange som bor i egen eid bolig 
(selveier, sameie eller borettslag). Bomiljøet sees på som godt. 


Økernbråten 
Øst og nord-øst for Bjerkedalen park er det indentifisert et område med mange vanskeligstilte. 
Området befinner seg i tilknytning til Vollebekk, som skal transformeres til boligområde i årene 
fremover.  


5.3. Områder med utleieboliger; private og kommunalt disponerte 


Private utleieboliger 
I Sinsenveien og i Spireaveien er det noen adresser med blokker som leies ut i sin helhet. På 
Linderud, Sletteløkka og Veitvet er det mange enkeltboliger i sameier som leies ut til vanskeligstilte. 


Kommunalt disponerte utleieboliger 
Områdene ved Tonsenhagen senter og Økernbråten er de områdene med tettest konsentrasjon av 
kommunale boliger i bydelen. Sett bort fra en høyblokk med kommunale boliger, ligger de 
kommunalt disponerte boligene i bydelen spredt i hele bydelen, men da med noe tettere beliggenhet 
på Tonsenhagen og Økernbråten. På noen adresser kan man finne mer enn én kommunal leilighet, 
men dette gjelder et fåtalls adresser. Sammenlignet med resten av Oslo, har Bjerke en god spredning 
av kommunale boliger. 


5.4. Bomiljøutfordringer 
I 2007-2013 ble det gjennomført områdeløft på Veitvet-Sletteløkka. Området ble valgt ut til 
områdeløft blant annet på grunn av en rask befolkningsendring, de miljømessige utfordringene som 
området har og fysisk forfall i det offentlige rom. 
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På bakgrunn av to forhåndsanalyser utført i 2010 ble delbydel Linderud valgt som nytt geografisk 
område for nytt Områdeløft i Bydel Bjerke. Området som ble valgt omfatter Linderud, Økernbråten 
og Vollebekk. 
 
Civitas, landskapsfabrikken, in/by utarbeidet en forstudie til områdeløft og områdeplanlegging i 
2010. Forstudien tok for seg det fysiske miljøet i området og anbefalte bydelen og iverksette et 
områdeløft hvor det bl.a. ble pekt på behovet for å bedre tilrettelegge for opphold og lek i 
uteområdene. 
 
NiBR (Norsk institutt for by- og regionsforskning) utarbeidet en rapport om bolig- og 
befolkningsutvikling i delbydel Linderud. Rapporten pekte på en rekke utfordringer i området med 
bl.a. høy andel utleieleiligheter, høy vekst i innvandrerbefolkningen, mange med kort botid i Norge, 
høy andel barnefødsler og barnetetthet i området og dårlige tilrettelagte utearealer og møteplasser. 
Områdeløft Linderud-Økernbråten-Vollebekk startet med oppstartskonferanse for beboere og 
relevante aktører november 2011.  
 
I Området sør for Aker sykehus finner man tidligere tjenesteboliger for ansatte ved sykehuset. Disse 
er tidligere solgt til et privat utleiefirma. Leilighetene er små, og dermed lave i pris. Området ble frem 
til 2011 bosatt i hovedsakelig av personer med store behov for tjenester fra bydelen. Dette har 
medført et bomiljø preget av vanskeligstilte. Her er det i perioden 2011-2012. 


6. Boligbehov 
Mange av de 103 bostedsløse som ble kartlagt ved sosialtjenesten i 2013, oppfyller ikke vilkårene til 
kommunal bolig. De bostedsløse oppholder seg ofte i midlertidige botilbud, betalt av bydelen. 
Nedenfor gjengis behovet for kommunale boliger. De som oppfyller vilkårene til kommunal bolig, er 
ikke alltid bostedsløse. Bostedsløse og personer som oppfyller vilkårene for kommunal bolig kan 
derfor ikke sammenlignes.  


6.1. Kommunale boliger 
I mai 2014 rapporterte bydelen inn til Velferdsetaten (VEL) behovet for nye kommunale boliger. 
Følgende boligbehov ble meldt inn: 
 


Ordinære kommunale boliger: 
1 roms 2 roms 3 roms 4 roms 5 roms 6 roms Totalt 
33 52 0 0 13 5 103 
 


Bydelens innmeldte behov for kommunalt disponerte boliger til mennesker med 
funksjonsnedsettelser, fordelt etter bydel, boligtype og målgruppe: 
 Funksjonshemming Utviklingshemming Totalt 


Tilpassede 
boliger for 
rullestol-
brukere  


Samlokalisert 
m/ personalbase 


Samlokalisert u/ 
personalbase 


Samlokalisert 
m/ personalbase 


Samlokalisert u/ 
personalbase 


 


2 3 0 9 0 14 
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Bydelens innmeldte behov for kommunalt disponerte boliger til personer med utfordringer knyttet 
til rus og/eller psykiatri, fordelt på type bolig og bydel: 
Tilrettelagt for 
rus/psykiatri,  
med personalbase 


Tilrettelagt for 
rus/psykiatri, uten 
personalbase 


Skjermet/ 
forsterket 


Totalt 


18 5 12 35 
 
Totalt har bydelen behov for at det opprettes 152 kommunale boliger. 


6.2. Boliger på det private markedet 
Gjennom Prosjekt Boligfremskaffer knyttet til NAV sosialtjenesten, har bydelen oversikt over 
personer som er i behov av bolig, men som ikke får tildelt eller ikke oppfyller vilkårene for kommunal 
bolig. Boligfremskaffer bistår enkeltpersoner/ par/ familier/ enslige med barn med å finne bolig på 
det private leiemarkedet. Til tross for et stort nettverk og god kontakt med  utleiere, er det 
utfordrende å finne boliger til personer som er bostedsløs, og gjerne er uten fast inntekt og mangel 
på referanser fra tidligere leieforhold.  


Boligbehov basert på boligsøkere boligfremskaffer er i kontakt med: 
1 roms 2 roms 3 roms 4 roms Totalt 
25 15 15 10 65 


7. Forslag til løsning på boligbehovet 


7.1. Etablere flere kommunale boliger 
28. mai 2013 inngikk flere politiske partier i Oslo en avtale om Munchmuseet og utviklingen av 
Tøyen. En del av avtalen omhandler kjøp og salg av kommunale boliger, blant annet: "Oslo kommune 
kjøper fram til 2017 netto minst 600 nye kommunale leiligheter. 110 boliger vil bli solgt på Tøyen 
området. Det legges særlig vekt på å etablere nye spesialboliger til personer med dobbeltdiagnoser. 
Det skal her vektlegges spredning av den kommunale boligmasse over hele byen." Det er satt av 2,4 
mrd til å skaffe til veie flere kommunale boliger i kommunens budsjett frem til 2017.  
 
Videre er det gitt oppdrag fra EST om forprosjekt for å etablere frittstående, robuste småhus i 
bydelen, etter at det ble gjennomført en område-KVU for Groruddalen. Dette er boliger for personer 
som ikke ønsker å bo i nær tilknytning til andre personer. De har ofte utfordringer knyttet til 
rusmisbruk og psykisk helse. Når boligene er frittstående, trenger de i mindre grad å forholde seg til 
naboer. At husene er robuste, bidrar til mindre vedlikehold, da denne gruppen har mindre erfaring 
med å ta vare på egen bolig. 


7.2. Etablere tilvisningsavtaler 
For å ha nok boliger til personer som ikke oppfyller kravene til kommunal bolig, må det inngås 
tilvisningsavtaler med private utleiere. Tilvisningsavtale inngås med boligeiere, og gir bydelen rett til 
å henvise boligsøkere til boligene som er omfattet av avtalen. Boligeier inngår deretter leiekontrakt 
med den enkelte boligsøker. 
 
Å bygge boliger og inngå avtale med kommunen om tilvisning, gir i mange tilfeller utleier mulighet til 
å søke om grunnlån hos Husbanken. Flere store utbyggere kjenner til denne ordningen, og er i dialog 
med kommunen da de ønsker å inngå avtaler. 
 
Bydelen har behov for at det investeres i kommunale boliger også i Bydel Bjerke, til tross for at 
bydeler vest i Oslo skal prioriteres. 
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Boliger hvor det er inngått avtale om tilvisning, bør så langt som mulig lokaliseres i områder i bydelen 
hvor det er få vanskeligstilte fra før. 
 
Det anbefales å søke etter følgende boliger: 
1-2 roms 3 roms 4 roms 5-6 roms Totalt 
80 10 5 6 101 
 
I tillegg bør det søkes etter 5 frittstående småhus med forsterket interiør, lokalisert i område uten 
private boliger som naboer. 
 
Boligene kan lokaliseres på følgende områder: 


- Risløkka 
- Årvoll 
- Tonsenhagen 
- Økern  
- Ulven 


 
 
Boligene bør ikke lokaliseres på følgende områder: 


- Linderud 
- Sletteløkka 
- Veitvet 


8. Oppsummering 
Bydel Bjerke har mange bostedsløse. Flere av disse er det utfordrende å finne bolig til på det private 
leiemarkedet. Behovet for boliger er beregnet til 103 ordinære kommunale boliger. I tillegg er det 
beregnet at 65 andre har behov for bistand til å fremskaffe bolig på det ordinære leiemarkedet.  
 
For å redusere antall bostedsløse bør bydelen bidra til at det etableres flere kommunale boliger i 
bydelen. Bydelen er i dialog med Boligbygg med tanke på nybygg og innkjøp. I tillegg bør det inngås 
tilvisningsavtale med private boligeiere. I påvente av økt antall kommunale boliger i bydelen, bør det 
søkes etter tilvisningsavtaler slik: 
 
1-2 roms 3 roms 4 roms 5-6 roms Totalt 
80 10 5 6 101 


9. Referanser 
Boligbygg: Fakta om Oslo kommunes kjøp av OBOS' utleieboliger. 
http://www.boligbygg.oslo.kommune.no/getfile.php/boligbygg%20oslo%20kf%20%28BBY%29/Inter
nett%20%28BBY%29/OBOS-oppkj%C3%B8pet.pdf  
 
Kommunal og moderniseringsdepartementet: Strategi. Bolig for velferd. Nasjonal strategi for 
boligsosialt arbeid (2014-2020). 
http://www.regjeringen.no/upload/KMD/BOBY/Nasjonal_Strategi_Boligsosialt_arbeid.pdf  
 
Oslo kommune: Forskrift om kommunal bolig. 
http://lovdata.no/dokument/OV/forskrift/2003-05-07-1895  
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 Oslo kommune 
 Bydel Bjerke 
 Bydelsadministrasjonen 


Protokoll 6/14 
 
 
Møte: Kultur- og oppvekstkomiteen  
Møtested: Bydelsadministrasjonen, 3. et Økern senter  


Møtetid: Mandag 29. september 2014 kl. 17.00     
Sekretariat: 46869685  
 
 
Møteleder: Mikkel Øgrim Haugen, leder  
   
Tilstede: Ine Mari Molteberg-Bøhn (H), Jørn 


Kveseth (F), Arild Holland (SV), Mikkel 
Øgrim Haugen (R) 


 


   
Forfall: Marie Storlykken Herland (A) 


Markus Aasland (A) 
Åsel Aili Einejord (V) 


 


   
Som vara møtte: 
 


Ingen  


Møtesekretær: Trude Mette Johansen, stedfortreder  
 
Åpen halvtime 
Ingen møtte 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent 
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskartet ble godkjent 
 
Informasjon 
Følgende saker til orientering ble gjennomgått:  


- Invitasjon fra Oslo2022 til dialogmøte om OL-Arena for kulekjøring og hopp 
20.10.14. 


- Kontaktperson i bydelsadministrasjonen ang. arbeid med behovsplan for idrett, 
friluftsliv og fysisk aktivitet. Bydel Bjerkes kontaktperson er Erik Anders Aurbakken. 


- Kultur og oppvekstkomiteen ønsker at Erik Anders Aurbakken kommer på et møte i 
komiteen og informerer om prosessen. 


- Informasjon til ISU vedrørende Oslo kommunes arbeid med behovsplan for idrett og 
friluftsliv 


- Åpent brev fra Årvoll IL 
 


  







Eventuelt 
Ingen saker 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 34 /14  Godkjenning av protokoll 25.8.14 .......................................................................... 2 
Sak 35 /14  Planprogram for Haraldrud - offentlig ettersyn ...................................................... 2 
Sak 36 /14  Veitvetveien - miljøprioritert gate ........................................................................... 5 
Sak 37 /14  Søknad om bevilling - Ny Aroma Cafè-bar Årvoll AS ........................................... 6 
Sak 38 /14  Tilsynsrapporter fra Ervald arbeidssenter, Hagan, Lunden og  Villa Eik 
miljøarbeidertjenester ................................................................................................................. 6 
 


Sak 34 /14  Godkjenning av protokoll 25.8.14 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Protokoll fra 25.8.14 godkjennes  
 
Vedtak 
Protokoll fra 25.8.14 godkjennes  
 


Sak 35 /14  Planprogram for Haraldrud - offentlig ettersyn 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Planprogrammet viser mange gode grep for framtidig arealbruk på Haraldrudområdet. Men 
det gir også føringer for en mulig nedgradering eller ombygging av del av Østre Aker vei som 
etter Bydelens syn strider mot en langsiktig strategi for å overføre trafikk fra 
Trondheimsveien til Østre Aker vei og E6. Planprogrammet legger heller ikke opp til å 
vurdere om miljøbelastende virksomheter innen avfall og gjenvinning skal flytte ut av 
området. Det bør også arbeides videre med konkrete tiltak som kan heve kvalitetene i området 
for variert næring og boligbygging og tiltak som gir myke trafikanter trygg og attraktiv 
adkomst til omkringliggende bolig-, forretning og grøntområder. 
 
Trafikk 
Bydel Bjerke har i en årrekke støttet arbeidet med å planlegge en avlastningsvei fra RV4 
Trondheimsveien til RV163 Østre Aker vei. Bydelen mener hensynet til eksisterende 
boligområder langs RV4 må veie langt tyngre enn mulighetene for å by-utvikle områder langs 
RV163. Bydelen mener også det er viktig at en avlastingsdiagonal gis en utforming med god 
kobling til Nedre Kalbakkvei, slik at mest mulig av trafikken fra RV4 ledes mot E6 og ikke 
mot RV163. Utvikling av Haraldrud området må ikke hindre planene for å avlaste RV4, men 
derimot tilpasses en framtidig betydelig trafikkøkning på RV163 som følge av at RV4 må 
avlastes. I tillegg kommer trafikkøkning som følge av utbygging av Økern senter, Ulven, 
Økern Torgvei og Spireaveien (Spirea park).  
 
Bydelen ser i utgangpunktet positiv på at Østre Aker vei forbi Haraldrud legges i kulvert eller 
under lokk. Imidlertid ser bydelen at dette kan bety ytterligere forsinkelser i planene om å 
avlaste RV4. Dersom det i framtiden skal avsettes midler over Oslopakke 3 samarbeidet til 
denne del av Østre Aker vei, må det skje etter at nedgradering av RV 4 både er planmessig 
sikret i form av vedtatt reguleringsplan for en avlastningsdiagonal og finansiert i form av at 
det er avsatt midler i handlingsprogrammet (den 4-årige delen av HP). Bydelen anser det også 
som lite realistisk å bygge om Østre Aker vei til «grønn aveny» i området fra Økern til 
Brobekkveien. Med økt trafikk på Østre Aker vei vil kryss i plan medføre at mye trafikk vil 
flyte over på lokalveinettet. 







 
Bydelen mener planene for Haraldrud må være «robuste» i form av å ikke legge ny 
bebyggelse som er følsom for støy og/eller forurensing til arealer som er, eller vil bli, utsatt 
for belastning ut over (de til enhver tid gjeldene) grenseverdiene i retningslinjer og forskrifter. 
Som nevnt vil en forventet trafikkøkning medfører at RV163 inn mot Økern vil utgjøre en 
tung barriere, selv om veien gis en annen utforming med et bredere tverrsnitt, kollektivfelt, 
beplanting osv. Bydelen anser det som lite sannsynlig at strekningen inn mot Økern blir 
attraktiv for myke trafikanter. Arealene nær RV163 kan brukes til næringsformål og 
bebyggelsen må gis en form som skjermer bakenforliggende arealer for støy og 
luftforurensing. En eventuell ny trase for hovedsykkelveien bør derfor ikke legges langs 
RV163, men enten gå langs T-bane linje 5 eller gjennom Haraldrudområdet. 
 
Haraldrudområdet ligger relativt nær Økern og Økern vil fungere som forretningsområde og 
kollektivknutepunkt for Haraldrud. Det er likevel ikke ønskelig om hoveddelen av 
biltrafikken til/fra Haraldrudområdet går om Økern. Det bør være et mål at flest mulig av 
reisene til/fra Haraldrudområdet bruker kollektivtransport. Økern og Risløkka vil da være 
viktige målepunkt for myke trafikanter, i tillegg til at mange vil oppsøke Økern kjøpesenter. 
For at det skal være attraktivt å gå eller sykle mellom Haraldrud og Økern, bør dette området 
avlastes for biltrafikk og det bør tilrettelegges med gang- og sykkelveier. For å oppnå dette 
kan det være behov for tiltak på veinettet mellom Økern og Kabelgata for å unngå økt trafikk 
her (tiltak som kan være aktuelle er lysregulering av fotgjengerfelt, fartsdumper, innsnevring 
av kjørebanen, eventuelle bussruter her kan ha kantsteinstopp og ikke busslommer o.l.).  
 
Planprogrammet inneholder en skisse over avlastningsgater og gangstrøk (side 34) som legger 
opp til at kjøring gjennom området legges til Knud Bryns vei som forlenges til 
Tårngata/Risløkkveien. Bydelen mener Persveien og Ulvenveien er bedre egnet for 
gjennomkjøring og at Risløkkveien ikke bør tjene som gjennomkjøringsvei. Planprogrammet 
peker på behov for bru over E6 fra Brobekkveien til Ole Deviks vei (side 33 og 39), noe 
Bydelen ser behov for. Brobekkveien vil da få en trafikkmengde som gjør den lite attraktiv for 
syklister og fotgjengere. Sykkeltrafikken bør følgelig legges til Haraldrudveien eller i en ny 
forbindelse fra Alf Bjerckes vei langs jernbanelinja til bru over E6. 
 
Det interne veinettet på Haraldrud bør utformes slik at mest mulig av trafikken fra nord og øst 
velger Brobekkveien, mens trafikken fra sentrum og fra Ring 3, bør velge Ulvensplitten, 
Persveien og Haraldrudveien. Her vil det være positivt om det kan etableres en ny forbindelse 
mellom Haraldrudveien og Brobekkveien (side 34).  
 
Kvaliteter i området 
Bydelen har merket seg at planprogrammet tar til orde for at eventuelle boligområder på 
Haraldrud skal variere i størrelse og typologi for å trekke til seg et bredt spekter av beboere 
(side 36). For å oppnå dette må Haraldrud framstå som mer attraktivt, og det blir viktig å 
utvikle kvaliteter i det fysiske miljøet. Bruk av design, stille krav om gode kvaliteter i 
materialbruk og avsetting av arealer til felles bruk, vil bygge opp under dette. Også bruk av 
den historiske bygningsmassen i Kabelgata er et element her. Det er viktig å beholde den 
lange fasaden i den tidligere STK fabrikken og bygge videre på de historiske kvalitetene den 
har. Kabelgata bør tilrettelegge for opphold og byliv. En betydelig del av bygningenes første 
etasje må gis en utforming som henvender seg til gata og mye av arealene her bør reguleres til 
forretning, bevertning, tjenesteyting mm. 
 
Boligbygging forutsetter også at det settes av gode arealer til åpne grønne områder, til 
aktivitet, lek og utendørs opphold. Arealene må være skjermet for støy og forurensing og 
eksisterende grunnforurensing må være fjernet. Bydelen merker seg at målsettingen innen 
tema grønnstruktur er god (side 9), men savner drøfting av hvilke virkemidler som trengs for 
å nå målene. Dette må tydeliggjøres i oppfølgingen av planprogrammet. 







 
Det er også en utfordring å sikre bedre tilknytning mellom Haraldrud og omkringliggende by-
rom. Utviklingen av Ulven vil være positivt her, blant annet at planen for Ulven legger opp til 
kryssinger av Alnabanen i traseer som fortsetter på Haraldrudområdet. Også forbindelsen 
mellom Haraldrud og Økern er viktig. Bydelen mener Plan- og bygningsetaten bør initiere en 
utvikling av arealene mellom Ulvenveien/Alnabanen og Ring 3, et område med mye 
kortsiktig arealbruk og potensiale for transformasjon. 
 
Planprogrammet peker også på viktigheten av å etablere en forbindelse for myke trafikanter 
over Østre Aker vei til eksisterende boligområder og grøntdrag nord for T-banen, ved 
Risløkka stasjon. Det bør også ses på muligheten for å knytte Haraldrudområdet til 
høydedraget mot syd der Østre Aker kirke ligger. Det må utredes nærmere i samarbeid med 
Statens Vegvesen og Jernbaneverket hvordan dette kan gjøres, men en bredere bru over 
Alnabanen og en utvidelse av den brede brua over Ulvensplitten, framstår som nærliggende 
løsninger.  
 
Planprogrammet viser til at Haraldrud inngår i avvikssone for støy etter utkastet til 
kommuneplan. Bydelen anser dette for å være i motstrid med ambisjonene i planprogrammet 
om at det skal sikres gode bokvaliteter. Det er heller ikke riktig å forutsette fravik fra 
støyretningslinjene her, da dette forslaget i kommuneplanen er møtt med innsigelser fra statlig 
hold. 
 
Renovasjonsvirksomheten 
Utkastet til planprogram legger ikke opp til utflytting av virksomheter innen gjenvinning og 
avfallshåndtering, men en omlokalisering for å samle disse til arealene mellom 
Haraldrudveien og Brobekkveien. Bydelen mener utflytting av slike virksomheter fra 
Haraldrud vil være et viktig positivt bidrag til å bedre stedets omdømme og attraktivitet, som 
er viktig for eventuell boligutvikling, noe det også pekes på i utkast til planprogram (s. 35). I 
hovedmålene, side 9, må følgelig teksten om «områdene for avfallsgjenvinning» utgå, og 
erstattes med et mål om utflytting til andre arealer/lokaliteter. 
 
Utflytting vil også frigjøre arealer for byutvikling og avlaste adkomstveiene for mye av 
tungtrafikken. Arealene mellom Haraldrudveien og Brobekkveien ligger relativt høyt i forhold 
til omkringliggende områder mot syd, har bedre lokalklima, og er derfor bedre egnet til 
byutvikling enn bunnen av Groruddalen. Planprogrammet legger opp til en omlokalisering av 
bedrifter som Norsk Gjenvinning eller Brødrene London inne på Haraldrudområdet, noe som 
vil bety store kostnader. Kostnadene ved utflytting er neppe vesentlig høyere. 
Renovasjonsetaten arbeider nå med planer om oppgradering og utvidelse av 
gjenbruksstasjonen på Haraldrud. Også denne belaster adkomstveier og nærområdet med støy, 
støv og trafikk, slik at utflytting av denne gir betydelige gevinster for utvikling av den østre 
delen av Haraldrud. Som nevnt har Haraldrud en god beliggenhet. Bydelen mener derfor 
arealene bør brukes til variert næring og bolig, mens renovasjon og gjenvinning kan legges til 
arealer i dalbunnen. I dalbunnen finnes områder med opphopning av forurenset luft, støy fra 
hovedbanen, E6 og andre veier, og som også har dårlig kollektivtilbud. Bydelen mener derfor 
en del arealer i dalbunnen er dårlig egnet til byutvikling. 
 
Renovasjonsetaten sitt forbrenningsanlegg er også et fremmedelement for byutvikling. Dette 
er knyttet til fjernvarmenettet og av den grunn langt mer kostbart å flytte enn de øvrige 
virksomhetene innen avfall og gjenvinning. Forbrenningsanlegget ligger nær Brobekkveien, i 
ytterkanten av Haraldrudområdet og med adkomst fra Brobekkveien. Bydelen antar derfor 
dette i mindre grad påvirker utviklingsmulighetene for de øvrige arealene på Haraldrud. 
 
Som planmyndighet og dels som grunneier har Oslo kommune større mulighet til å styre valg 
av løsning og framdrift for utflytting av denne typen virksomheter, enn hva gjelder 







nedbygging av riksveiene eller jernbanelinjen gjennom Haraldrud. Planprogrammet må 
omhandle nødvendige plangrep og andre virkemidler som gjør at alle virksomhetene som gir 
en tung miljøbelastning av området kan flytte ut. Dette er et viktig grunnlag for å utvikle nye 
kvaliteter i området som kan øke attraktiviteten i markedet, for både bolig og variert næring.  
 
Hovedgrep og alternativer 
Som nevnt mener Bydel Bjerke at det må legges til grunn et fortsatt betydelig trafikkvolum på 
Østre Aker vei. Veien vil også med redusert hastighet, beplantninger og andre tiltak, framstå 
som en tung barriere. Bydelen vurderer det slik at det heller ikke er realistisk i overskuelig 
framtid å forutsette nedlegging av Alnabanen eller bygging av ny T-banelinje gjennom 
området. Ved å flytte ut virksomheter innen renovasjon og gjenvinning, bør man likevel ha 
ambisjoner om at Haraldrud på noe sikt kan utvikles til et område med boliger. På denne 
bakgrunn mener Bydelen planprogrammet må omhandle et alternativ som ikke baseres på 
redusert trafikk eller nedbygging av Østre Aker vei og som tar sikte på at renovasjons- og 
gjenvinningsvirksomhetene flytter fra Haraldrud.  Det er naturlig at alternativet legger opp til 
en utvikling i flere faser: 
Fase 1: 
Utflytting av virksomheter innen avfallshåndtering og gjenvinning 
Utvikling av Ulven området og etablering av forbindelser mellom Ulven og Haraldrud 
Etablering av hovedtrekkene i nytt gatenett og torg  
Fase 2: 
Videreutvikle gatenettet med plasser, interne forbindelser og «grønne korridorer» 
Etablering av mer variert næring: handel («plasskrevende» varer), innfasing av kontor, 
kunnskapsintensiv virksomhet 
Utvikling av boliger i området nær Ulven og syd for Kabelgata, nær-service, sosiale 
funksjoner m.v. Også arealene langs Haraldrudveien kan vurderes for boliger (næring/kontor 
langs gata og boliger på bakenforliggende arealer) 
Det må arbeides videre med hvordan de ulike del-områdene kan utvikles, hvilken rekkefølge 
som er hensiktsmessig og hvilke kommunikasjonsløsninger det blir behov for. 
 
Oppfølging av planprogrammet 
Bydelen anser det nødvendig med et betydelig offentlig engasjement for å gjennomføre 
intensjonene i planprogrammet om å sikre gode kvaliteter for næring og bolig (herunder 
etablering av torg og plasser, nytt gatenett, innløsning av parkeringsplasser m.v.). Dette tilsier 
bruk av områderegulering som planform med tilhørende utbyggingsavtaler. Også 
grunneiersamarbeid i regi av EBY, erverv eller makeskifte av areal med private, bør vurderes 
som egnede virkemidler.  
 
Vedtak 
Kultur- og oppvekstkomiteen tiltrer bydelsdirektørens forslag til vedtak. 


Sak 36 /14  Veitvetveien - miljøprioritert gate 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Bjerke beklager at det er brukt så mange år på denne saken, at det nå ikke er tid til en 
mer omfattende ombygging av gata, slik det er stilt forventinger om gjennom 
Områdeprogrammet «Perlekjede gjennom Veitvet og Sletteløkka» som er vedtatt av Bystyret, 
promotering av tiltaket fra BYM’s egen ledelse og Bystyrets behandling av 
Tungtransportplanen for Groruddalen, der Bystyret bl.a. ber om en vurdering av å stenge 
Veitvetveien. Dette har skapt forventninger i lokalsamfunnet om en estetisk opprustning og 
mindre tungtransport. Bydel Bjerke kan ikke se at byggesaken vil være tilfredsstillende til at 
disse ambisjonene blir realisert.  
 







En betydelig del av trafikken gjennom Veitvetveien skal til terminalene i Alnabruområdet  – 
eller andre lokasjoner mot øst. Med utbygging av Bama og av Postens godssenter vil denne 
trafikken øke. Det må legges opp til at denne trafikken bruker Ring 3 til Økern, for så å ta opp 
Østre Aker vei til Nedre Kalbakkvei. Bydelen mener at Veitvetveien må gis en utforming og 
hastigheten må settes slik at mest mulig av denne trafikken velger andre ruter. Tiltakene må gi 
«friksjon» slik at Veitvetveien framstår som en lite attraktiv rute. 
 
Bydel Bjerke mener derfor byggeplanen bør justeres noe på følgende konkrete punkter: 
- Det må legges opp til en «opprydding» langs veien som kan bidra til en estetisk 
oppgradering: dette gjelder f.eks. lokalisering og utforming av miljøstasjon, flytting av 
kabelskap, ferdigstille oppgradering av Veitvet T-bane stasjon og utskifting av nedslitte 
søppelanlegg for borettslag. Dessuten må prosjektet også inneholde nyplanting/utskiftning av 
trær, møblering og kunstnerisk utsmykking i regi av Kulturetaten (Oslo kommunes 
kunstordning for uterom).   
 
Vedtak 
 Kultur- og oppvekstkomiteen tiltrer bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
 


Sak 37 /14  Søknad om bevilling - Ny Aroma Cafè-bar Årvoll AS 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Bjerke har ingen innvendinger til søknad fra Aroma cafe-bar Årvoll, Årvollveien 17-
19, om serverings- og skjenkebevilling.  
 
Vedtak 
Kultur- og oppvekstkomiteen tiltrer bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
 


Sak 38 /14  Tilsynsrapporter fra Ervald arbeidssenter, Hagan, 
Lunden og  Villa Eik miljøarbeidertjenester 


 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tilsynsrapportene fra tilsyn ved Hagan, Ervald, Lunden, Villa Eik E og F 26.08.2014 med 
bydelsdirektørens kommentarer tas til orientering. 
 
Vedtak 
Saken tas til orientering. 
 
 
Bydel Bjerke, 29.09.2014 
 
 
Mikkel Øgrim Haugen      Trude Mette Johansen 
leder         stedfortreder møtesekretær 
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ÅPNING AV SPIREAVEIEN – TRYGG SKOLEVEI 


FAU ved Løren skole ønsker å rette søkelyset mot planlagte endringer i veinettet i nærheten 
av skolen, som vil kunne få svært negative konsekvenser for trafikksikkerheten for barn som 
ferdes i området.  
 
Spireaveien har i lang tid vært stengt for gjennomkjøring, men vil i løpet av vinteren 
2014/2015 bli åpnet med lyskryss ut mot Dag Hammarskjölds vei i forbindelse med Statens 
Vegvesens arbeider i området. 
  
 
Det fremgår av KDP nr. 15, Kommunedelplan vedtatt i bystyret 26.05.04 KDP for 
Økernområdet at 


«To tverrveier i Lørenområdet foreslås åpnet for trafikk. Det vil være naturlig å åpne 
veier som i dag er stengt ut mot Ring 3. Dette gjelder Lørenvangen og Peter Møllers 
vei, slik at det etableres en kvartalsstruktur sammenlignbar med indre by. Det samme 
gjelder Spireaveien på nordsiden av Ring 3, slik at veien som i dag skjærer gjennom 
grøntdraget nord for Økern torg kan stenges.» 


  
 
Utforming av Spireaveien på sikt følges opp av Eiendoms- og Byfornyelsesetaten (EBY), blant 
annet i forbindelse med utbygging av Spireaveien 6 (som ligger ved Refstad barnehage og det 
nevnte grøntdraget). Denne saken er imidlertid en plansak, og en varig løsning for Spireaveien 
ligger ifølge EBY mange år frem i tid. Vi har fått opplyst fra Bymiljøetaten at det ikke foreligger 
noen sak mht. midlertidig løsning.  
 
 
Det ligger følgelig an til at det vil gå lang tid fra Spireaveien åpnes til det foreligger en 
permanent løsning/stengning. Det finnes i følge kommunen ingen plan for en løsning i 
mellomperioden, som vil strekke seg over flere år. 
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Vi vil peke på noen hovedutfordringer knyttet til at Spireaveien blir en gjennomkjøringsvei: 
   


- Alle skolebarna fra Refstad må krysse Spireaveien for å komme til Løren skole. I tillegg 
går skolebarn langs denne veien til Refstad skole og det ligger to større barnehager i 
området.   


- Skolebarna kommer ned til Spireaveien på ulike steder, det er følgelig mange 
krysningspunkter. 


- Spireaveien er en trang og uoversiktlig vei. Boligene ligger tett på veien, dette gjelder 
også de nye leilighetsbyggene i Spireaveien 10 og 12, hvor det bor mange barn. 


- Veien har i all hovedsak kun fortau på den ene siden av veien. Dette fortauet er delt 
opp av mange, dels svært trafikkerte utkjøringer, både fra industri, store garasjeanlegg 
fra blokker og fra en stor byggeplass. 


- Det finnes kun ett fotgjengerfelt i veien. Dette har svært dårlig sikt og ligger tett på 
utkjøringer.  


- Det er mangel på gateparkering i området, og bilene står derfor tett langs veien.  
- Åpning for gjennomkjøring i Spireaveien har liten verdi for beboerne i området, da en 


uansett ikke kommer videre inn til Refstad eller Risløkka. På tross av dette, må det 
forventes en økning i personbiltrafikken som følge av åpningen.  


- Åpning for gjennomkjøring vil føre til trafikk med tungtransport til og fra Økern Torg. 
Ring 3 er regulert slik at trafikk som kommer vestfra kjører over lokket (Dag 
Hammarskjölds vei) for å svinge inn til Økern torg. Tungtransporten vil følgelig passere 
lyskrysset med innkjøring til Spireaveien. Ved å svinge inn her unngår tungtransporten 
å måtte kjøre gjennom to rundkjøringer ved Økern. Særlig i perioder på dagen med 
mye trafikk i disse rundkjøringene vil mange velge å svinge inn Spireaveien dersom 
denne gjøres om til en gjennomkjøringsvei. De mest trafikkerte periodene 
sammenfaller med tidspunktene barna går til og fra skolen.  
 
 


Trafikksituasjonen i Spireaveien er problematisk nok som den er i dag, om den ikke skal 
forverres ytterligere ved at veien gjøres om til en gjennomkjøringsvei. Dette er også i strid 
med forutsetningene i kommunedelplanen. Spireaveien bør stenges samtidig med åpning mot 
Dag Hammarskjölds vei, også for å unngå at det ikke etablerer seg et kjøremønster med 
gjennomkjøring. 
  
 
Vi foreslår derfor at Spireaveien stenges med bom ved Refstad barnehage/Spireaveien 6 i 
påvente av en mer permanent løsning.  
 
 
 
 
Med hilsen 
 
 
Eli Senneset       Gunhild Bolstad 
Rektor        FAU leder 
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Med hilsen


Eli Senneset Gunhild Bolstad
Rektor FAU leder
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Endring av inntaksområdet mellom Løren og Sinsen skoler - høringsdokument 


 


Oslos befolkning vokser sterkt. Samlet elevtallsøkning i grunnskolen i Oslo kommune frem 


mot 2025 er anslått til omkring 8300. Veksten vil i de første årene komme på barnetrinnet. 


Dette representerer en stor utfordring i forhold til skolekapasiteten i store deler av byen. 


 


For å møte denne kraftige veksten planlegger Utdanningsetaten omfattende tiltak. 


Skolebehovsplanen 2014-2024 er vedtatt med rundt 50 byggeprosjekter. I tillegg er det 


nødvendig å utnytte kapasitet ved eksisterende skoler gjennom justering av inntaksområder. 


 


Forslag til endring av inntaksområder høsten 2014 berører 18 av 104 skoler med barnetrinn. 


Forslagene er tilpasset barnetallet i områder ut fra registrerte førskoletall. Utdanningsetatens 


mål er at flest mulig av elevene skal skrives inn ved den skolen de skal begynne. Flytting før 


skolestart kan likevel gjøre at noen barn må henvises til annen skole. 


 


 


GJELDENDE RAMMEBETINGELSER,  LOVER OG REGELVERK 


 


Rammebetingelser 


Ved fastsetting og endring av inntaksområder legges skolestruktur og -kapasitet iht. vedtatt 


skolebehovsplan til grunn. Dertil kommer en vurdering av hvorvidt naboskolene trenger 


avlastning. Ut fra disse rammebetingelsene kartlegges hvor mange barn i førskolealder som er 


bosatt på de enkelte adresser i de enkelte boområder rundt de aktuelle skolene. 


 


Opplæringsloven 


Det følger av opplæringsloven § 8-1 at: 


"Grunnskoleelevane har rett til å gå på den skolen som ligg nærast eller ved den skolen i 


nærmiljøet som dei soknar til." 


 


Veiledende inntaksområder 


Oslo kommune har ikke faste skolekretser, men veiledende inntaksområder for alle ordinære 


grunnskoler. Dette innebærer bl.a. at: 


• Foresatte vil så langt råd er, få plass for sitt/sine barn ved den skolen de etter det veiledende 


inntaksområdet tilhører. 


Oslo kommune
Utdanningsetaten 


Se mottakertabell
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• Retten til nærskole etter opplæringslovens § 8-1 er likevel ikke en absolutt rett til én bestemt 


skole. Én begrensning er kapasitet, dvs. antall elevplasser. 


• Foresatte kan, iht. opplæringslovens § 8-1 2. ledd og gjeldende skolebytteregler, søke sine 


barn til en annen skole. 


• De veiledende inntaksområdene kan endres. 


 


FORSLAG TIL ENDRINGER 


Det ble tatt et uttrekk fra Det sentrale personregister 14.08.2014 av barn født 2009-2013, og 


kartlagt hvor disse bor. Sinsen skole har for mange skolestartere i 2015, og vil ha det også de 


kommende årene. Samtidig har Løren skole ledig kapasitet. Det foreslås derfor at området 


beskrevet nedenfor overføres fra Sinsen skole til Løren skole for at elevene skal skrives inn på 


den skolen der det er mest sannsynlig at de får plass ved. 


 


Dersom det ikke foretas en endring av inntaksområdet, vil mange elever måtte bli henvist fra 


Sinsen skole til Løren skole når vedtak om skoleplass fattes i april/mai. 


 


Følgende adresser flyttes fra Sinsen til Løren skole: 


Børsteveien   1-9999, 2-9998 


Dag Hammarskjölds vei 1-9999 


Kanonhallveien  1-9999, 2-9998 


Kruttveien   1-9999, 2-9998 


Leyrinsgate   1-9999, 2-9998 


Lørenfaret   1-9999, 2-9998 


Lørenvangen   1-9999, 2-9998 


Lørenveien   45-9999, 36-9998 


Normaveien   1-9999, 2-9998 


Peter Møllers vei  1-9999, 2-9998 


Sinsenveien   35-55 


Vekslerveien   1-9999, 2-9998 


 


 


HØRINGSUTTALELSER 


Med henvisning til driftsstyrereglementets § 3-4 nr. 7 ber Utdanningsadministrasjonen om at 


høringsdokumentet behandles i de berørte skolenes driftsstyre, men fortrinnsvis også i FAU / 


andre fora. Til orientering sendes kopi av høringsforslaget til Bydel Bjerke og Bydel 


Grünerløkka til ev uttalelse og kopi til Byrådsavdeling for kunnskap og utdanning. 


 


BESLUTNING 
Endelig beslutning av inntaksområder blir offentliggjort 10. november ved brev til de berørte 


skolene og på Utdanningsetatens nettsider. 


 


HØRINGSFRIST: 24.10.2013 
 


Med hilsen 


 


 


Kjell Richard Andersen Harald Øvland 


assisterende direktør avdelingsdirektør 


  


Dokumentet er elektronisk godkjent 


° Retten til nærskole etter opplæringslovens § 8-1 er likevel ikke en absolutt rett til en bestemt
skole. Én begrensning er kapasitet, dvs. antall elevplasser.
- Foresatte kan, iht. opplæringslovens § 8-1 2. ledd og gjeldende skolebytteregler, søke sine
barn til en annen skole.
° De veiledende inntaksområdene kan endres.


FORSLAG TIL ENDRINGER
Det ble tatt et uttrekk fra Det sentrale personregister 14.08.2014 av barn født 2009-2013, og
kartlagt hvor disse bor. Sinsen skole har for mange skolestartere i 2015, og vil ha det også de
kommende årene. Samtidig har Løren skole ledig kapasitet. Det foreslås derfor at området
beskrevet nedenfor overføres fra Sinsen skole til Løren skole for at elevene skal skrives inn på
den skolen der det er mest sannsynlig at de får plass ved.


Dersom det ikke foretas en endring av inntaksområdet, vil mange elever måtte bli henvist fra
Sinsen skole til Løren skole når vedtak om skoleplass fattes i april/mai.


Følgende adresser flyttes fra Sinsen til Løren skole:
Børsteveien 1-9999, 2-9998
Dag Hammarskjölds vei 1-9999
Kanonhallveien 1-9999, 2-9998
Kruttveien 1-9999, 2-9998
Leyrinsgate 1-9999, 2-9998
Lørenfaret 1-9999, 2-9998
Lørenvangen 1-9999, 2-9998
Lørenveien 45-9999, 36-9998
Normaveien 1-9999, 2-9998
Peter Møllers vei 1-9999, 2-9998


Sinsenveien 35-55
Vekslerveien 1-9999, 2-9998


HØRINGSUTTALELSER
Med henvisning til driftsstyrereglementets § 3-4 nr. 7 ber Utdanningsadministrasjonen om at
høringsdokumentet behandles i de berørte skolenes driftsstyre, men fortrinnsvis også i FAU/
andre fora. Til orientering sendes kopi av høringsforslaget til Bydel Bjerke og Bydel
Grünerløkka til ev uttalelse og kopi til Byrådsavdeling for kunnskap og utdanning.


BESLUTNING
Endelig beslutning av inntaksområder blir offentliggjort 10. november ved brev til de berørte
skolene og på Utdanningsetatens nettsider.


HØRINGSFRIST: 24.10.2013


Med hilsen


Kjell Richard Andersen Harald Øvland
assisterende direktør avdelingsdirektør


Dokumentet er elektronisk godkjent
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Kopi til: Bydel Bjerke, Postboks 13 Økern, 0508 OSLO 


Bydel Grünerløkka, Postboks 2128 Grünerløkka, 0505 OSLO 


Byrådsavdeling for kunnskap og utdanning, Rådhuset, 0037 OSLO 


 


    


 


  


Kopi til: Bydel Bjerke, Postboks l3 Økern, 0508 OSLO
Bydel Grünerløkka, Postboks 2128 Grünerløkka, 0505 OSLO
Byrådsavdeling for kunnskap og utdanning, Rådhuset, 0037 OSLO
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Mottaker Kontaktperson Adresse Post Land 


Sinsen skole  
           


Lørenveien 7 0585 OSLO   


Løren skole  
           


Postboks 12 
Økern 


0508 Oslo   


 


Mottaker Kontaktperson Adresse Post Land
Sinsen skole Lørenveien 7 0585 OSLO


Løren skole Postboks 12 0508 Oslo
Økern
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    Oslo 20.10.2014 


 


 


 


Postboks 61 Økern, 0508 Oslo 


refstadskolefau@gmail.com  


 


 
Bydel Bjerke – miljø- og samferdselskomiteen 
Oslo Kommyne – bymiljøetaten  
Bydel Bjerke – Utdanningsetaten  
 
 


Åpning av Spireaveien for gjennomgående trafikk  
– Foreldre ved Refstad skole er sterkt bekymret for konsekvensene 
 
FAU ved Refstad skole er gjort kjent med at Spireaveien i løpet av vinteren 2014/15 vil bli åpnet 
for gjennomgående trafikk mellom Økern Torgvei og Dag Hammarskjölds vei. Vi er heller ikke 
gjort kjent med hensikten med åpningen av Spireaveien.    
 
FAU er sterkt bekymret over konsekvensene av dette og at dette vil føre til omfattende 
tungtrafikk i et område som i dag er sperret for gjennomgangstrafikk. Vi ser med uro på at 
Spireaveien kan bli en snarvei til og fra grossistlagrene på Økern og trafikk vestover på Ring3.  
 
Åpning av Spireaveien mellom Økern Torgvei og Dag Hammarskjölds vei, slik vi forstår det, vil bli 
en foreløpig løsning. FAU ved Refstad skole mener at veien ikke bør åpnes for gjennomgangs-
trafikk før det foreligger en omforent permanent løsning. Tidligere erfaringer tilsier at midlertidige 
løsninger kan bli varige løsninger.   
 
Vi ønsker derfor en omforent risikovurdering før en slik åpning kan realiseres. FAU ved Refstad 
skole og Løren skole og berørte boligsammenslutninger ønsker å delta i en slik risikovurdering 
sammen med ansvarlig utbygger.  
 
I reguleringsplanen for området ble det også gjort trafikale beregninger som etter åpningen av 
Lørentunnelen, ikke stemmer med dagens virkelighet. Det er i dag langt større trafikk i området 
enn det som lå til grunn for reguleringsplanen.     
  
Vi vil peke på noen hovedutfordringer knyttet til at Spireaveien blir en gjennomkjøringsvei: 


 Skolebarn fra Refstad må krysse Spireaveien for å komme til Løren skole. 


 Gående skolebarn langs veien til Refstad skole der det i tillegg ligger to større 
barnehager 


 Skolebarn kommer ned til Spireaveien på ulike steder, det er mange krysningspunkter. 


 Spireaveien er en trang og uoversiktlig vei. Boligene ligger tett på veien, dette gjelder 
også de nye leilighetsbyggene i Spireaveien 10 og 12, hvor det bor mange barn. 


 Veien har i all hovedsak fortau på den ene siden av veien. Dette fortauet er delt 
opp av mange, dels svært trafikkerte utkjøringer, både fra industri, store garasjeanlegg 
og fra en stor byggeplass. Det finnes kun ett fotgjengerfelt i veien. Dette har svært dårlig 
sikt og ligger tett på utkjøringer. 


 I tillegg er det mangel på gateparkering i området, og bilene står tett langs veien. 


o
“FAU
T-‘fie.-fslzacl.SlzoLe.


Postboks 61 Økern, 0508 Oslo


refstadskolefau@gmail.com


Bydel Bjerke - miljø- og samferdselskomiteen
Oslo Kommyne - bymiljøetaten
Bydel Bjerke - Utdanningsetaten


Åpning av Spireaveien for gjennomgående trafikk
- Foreldre ved Refstad skole er sterkt bekymret for konsekvensene


FAU ved Refstad skole er gjort kjent med at Spireaveien i løpet av vinteren2014/15vil bli åpnet
for gjennomgåendetrafikk mellom Økern Torgvei og Dag Hammarskjöldsvei. Vi er heller ikke
gjort kjent med hensiktenmed åpningen av Spireaveien.


FAU er sterkt bekymretover konsekvenseneav dette og at dette vil føre til omfattende
tungtrafikki et område som i dag er sperret for gjennomgangstrafikk.Vi ser med uro på at
Spireaveien kan bli en snarvei til og fra grossistlagrenepå Økern og trafikkvestover på Ring3.


Åpning av Spireaveien mellom Økern Torgvei og Dag Hammarskjöldsvei, slikvi forstår det, vil bli
en foreløpig løsning. FAU ved Refstad skole mener at veien ikke bør åpnes for gjennomgangs-
trafikkfør det foreliggeren omforentpermanent løsning.Tidligere erfaringertilsierat midlertidige
løsningerkan blivarige løsninger.


Vi ønsker derforen omforent risikovurderingfør en slikåpning kan realiseres. FAU ved Refstad
skole og Løren skole og berørte boligsammenslutningerønsker å delta i en slik risikovurdering
sammen med ansvarligutbygger.


I reguleringsplanenfor området ble det også gjorttrafikale beregningersom etter åpningen av
Lørentunnelen, ikke stemmer med dagens virkelighet.Det er i dag langt større trafikk i området
enn det som lå til grunnfor reguleringsplanen.


Vi vil peke på noen hovedutfordringerknyttettil at Spireaveien bliren gjennomkjøringsvei:
ø Skolebarn fra Refstad må krysse Spireaveien for å komme til Løren skole.
ø Gående skolebarn langs veien til Refstad skole der det i tillegg liggerto større


barnehager
ø Skolebarn kommer ned til Spireaveien på ulike steder, det er mange krysningspunkter.
ø Spireaveien er en trang og uoversiktligvei. Boligene liggertett på veien, dette gjelder


også de nye leilighetsbyggenei Spireaveien 10 og 12, hvordet bor mange barn.
ø Veien hari all hovedsakfortau på den ene siden av veien. Dette fortauet er delt


opp av mange, dels svært trafikkerteutkjøringer,både fra industri,store garasjeanlegg
og fra en stor byggeplass.Det finnes kun ett fotgjengerfelti veien. Dette har svært dårlig
sikt og liggertett på utkjøringer.


ø I tillegger det mangel på gateparkering i området, og bilene står tett langs veien.







Det vil være perioder i døgnet hvor belastningen på veinettet vil bli større og mindre, dessverre 
sammenfaller dette med når våre unger går til og fra skolen. En annen uønsket konsekvens kan 
være at barna i større grad etter åpningen vil bli kjørt med bil til og fra skolen, og som medfører 
en enda større belastning på veinettet.  
 
Oppsummert  


1. Vi ønsker en skriftlig begrunnelse på hvorfor Spireaveien skal åpnes for gjennomgående 
trafikk.  


2. Vi ønsker at utbygger foretar en omforent risikovurdering hvis Spireaveien åpnes for 
gjennomgående trafikk. Risikovurderingen skal gjøres i tett samarbeid med de berørte 
skolene og boligsammenslutninger i området.  


3. Vi ber om at Spireaveien ikke åpnes før det foreligger en helhetlig og permanent plan for 
området. Subsidiert at det settes opp en låsbar bom ved Refstad barnehage/Spireaveien 


6 i påvente av en permanent løsning, men basert på en omforent risikovurdering.  
 


 
Kontaktperson: Camilla Børresen Tjelflåt, leder FAU (refstadskolefau@gmail.com)  
 


 
Med hilsen 
 
FAU ved Refstad skole 


 


 


 


 


Kopi  


Rektor v/Refstad skole  refstad@ude.oslo.kommune.no  


Løren skole + FAU   loren@ude.oslo.kommune.no  


 


 


Det vil være perioderi døgnet hvor belastningen på veinettet vil bli større og mindre, dessverre
sammenfaller dette med når våre unger går til og fra skolen. En annen uønsket konsekvens kan
være at barna i større grad etter åpningen vil bli kjørt med bil til og fra skolen, og som medfører
en enda større belastning på veinettet.


Oppsummert
1. Vi ønsker en skriftlig begrunnelse på hvorfor Spireaveien skal åpnes for gjennomgående


trafikk.
2. Vi ønsker at utbygger foretar en omforent risikovurdering hvis Spireaveien åpnes for


gjennomgående trafikk. Risikovurderingen skal gjøres i tett samarbeid med de berørte
skolene og boligsammenslutningeri området.


3. Vi ber om at Spireaveien ikke åpnes før det foreligger en helhetlig og permanent plan for
området. Subsidiert at det settes opp en låsbar bom ved Refstad barnehage/Spireaveien
6 i påvente av en permanent løsning, men basert på en omforent risikovurdering.


Kontaktperson: Camilla Børresen Tjelflåt, leder FAU (refstadskolefau@omail.com)


Med hilsen


FAU ved Refstad skole


Kopi
Rektor v/Refstad skole refstad@ude.oslo.kommune.no


Løren skole + FAU loren@ude.oslo.kommune.no








 








 
 
MØTEPLAN 2015 
 
 
JANUAR 
Torsdag 15. kl. 17.00 Arbeidsutvalget 
Mandag 26. kl. 13.00 Eldrerådet  


kl. 16.00  Råd for funksjonshemmede  
kl. 16.00  Ungdomsråd 
 kl. 17.00 Kultur- og oppvekstkomiteen 


 kl. 18.00 Miljø- og samferdselskomiteen 
 
FEBRUAR  
Torsdag 5. kl. 18.00  Bydelsutvalget 
Torsdag 19. kl. 17.00 Arbeidsutvalget 
 
MARS  
Mandag 2.  kl. 13.00 Eldrerådet 


kl. 16.00  Råd for funksjonshemmede  
kl. 16.00  Ungdomsråd 
 kl. 17.00 Kultur- og oppvekstkomiteen 


 kl. 18.00 Miljø- og samferdselskomiteen 
Torsdag 12. kl. 18.00 Bydelsutvalget 
Torsdag 26. kl. 17.00  Arbeidsutvalget  
 
APRIL 
Mandag 13.  kl. 13.00 Eldrerådet 


kl. 16.00  Råd for funksjonshemmede  
kl. 16.00  Ungdomsråd 
 kl. 17.00 Kultur- og oppvekstkomiteen 


 kl. 18.00 Miljø- og samferdselskomiteen 
Torsdag 23. kl. 18.00  Bydelsutvalget  
 
MAI  
Torsdag 21. kl. 17.00  Arbeidsutvalget  
 
JUNI  
mandag 1.   kl. 13.00 Eldrerådet 


kl. 16.00  Råd for funksjonshemmede  
kl. 16.00  Ungdomsråd 
 kl. 17.00 Kultur- og oppvekstkomiteen 


 kl. 18.00 Miljø- og samferdselskomiteen 
 
Torsdag 11.      kl 18.00  Bydelsutvalget  
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AUGUST 
Torsdag 13. kl. 17.00 Arbeidsutvalget  
Mandag 24. kl. 13.00 Eldrerådet  


kl. 16.00  Råd for funksjonshemmede  
kl. 16.00  Ungdomsråd 
 kl. 17.00 Kultur- og oppvekstkomiteen 


 kl. 18.00 Miljø- og samferdselskomiteen 
SEPTEMBER 
Torsdag 3. kl. 18.00  Bydelsutvalget 
Torsdag 17. kl. 17.00 Arbeidsutvalget 
Mandag 28.  kl. 13.00 Eldrerådet  


kl. 16.00  Råd for funksjonshemmede  
kl. 16.00  Ungdomsråd 
 kl. 17.00 Kultur- og oppvekstkomiteen 


 kl. 18.00 Miljø- og samferdselskomiteen 
OKTOBER 
Torsdag 8.  kl. 18.00 Bydelsutvalget 
Torsdag 22. kl. 17.00 Arbeidsutvalget 
 
NOVEMBER  
Mandag 2.   kl. 13.00 Eldrerådet  


kl. 16.00  Råd for funksjonshemmede  
kl. 16.00  Ungdomsråd 
 kl. 17.00 Kultur- og oppvekstkomiteen 


 kl. 18.00 Miljø- og samferdselskomiteen 
Torsdag 12.  kl. 18.00 Bydelsutvalget 
Torsdag 26.  kl. 17.00 Arbeidsutvalget 
 
DESEMBER  
Mandag 7.   kl. 13.00 Eldrerådet  


kl. 16.00  Råd for funksjonshemmede  
kl. 16.00  Ungdomsråd 
 kl. 17.00 Kultur- og oppvekstkomiteen 


 kl. 18.00 Miljø- og samferdselskomiteen 
Torsdag 17.  kl. 18.00 Bydelsutvalget 
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Aktivitetsplan  
  
Formål med aktivitetsplan 


• I henhold til samarbeidsavtalen skal søknad om tilskudd vise til årlige aktiviteter knyttet til programplanen. Aktivitetsplanen 
beskriver planlagte og pågående aktiviteter som inngår i kommunens utviklingsprogram. 


• Aktivitetsplanen danner grunnlag for søknad om finansiering fra Husbanken. 
• Aktivitetsplanen leveres 28.02 årlig. 
 


Formål med halvårsrapporteringen 
• Gi status på aktivitetsplanen  
• Halvårsrapporteringen er saksgrunnlag for møtet og dialog mellom programansvarlig og programleder i kommunen og 


programkontakt og koordinator i Husbanken september/oktober. 
• Halvårsrapporteringen leveres 31.08 og 28.02 årlig.  
• Økonomirapportering leveres 28.02 årlig. 


 


                 Generell programinformasjon 
 
Programnavn:  Boligsosialt utviklingsprogram 
Kommune:   Oslo kommune, Bydel Bjerke 
Programleder:  Fredrik Sørensen 
Programansvarlig:  Synøve Bystøl 
Programstart:  2010 
Rapporteringsår:  2015                                                                                                                                                                             
Rapporteringsdato:  28.02.15 
Utfylt av:   Fredrik Sørensen 
Telefon:   971 89 504 
E-post:   fredrik.sorensen@bbj.oslo.kommune.no 







Aktivitetsplan 2014  
  


Lokalt/ 
lokale hovedmål 


Satsingsområde 1: Egnede boliger for vanskeligstilte 


 


Delmål 1/Strategi 1  
Flere boliger og mer variert 
boligmasse 


Kolonner til bruk i aktivitetsplan  - fylles ut 28.02 


Framskaffelse av egnet bolig, privat samarbeid, leieboliger 


 
Kolonne til bruk ved 


halvårsrapportering enten 
31.08 eventuelt også  


28.02  


Aktiviteter /tiltak 
Kort beskrivelse 


Planlagt resultat Kostnad og 
finansiering 1 


Oppstart og 
sluttdato 


Status for aktivitet- 
nytt (n), videreført 


(v) , gjennomført (g) 
eller avviklet (a)2  


 


Samarbeidspartnere 
        
    Status 
   
(Halvår/mi
dtveis)- 
Framdrift i 
pst (25, 50, 
75, 100) 


Særlige 
utfordringer. 
Ev. 
korrigerende 
tiltak 


1A Prosjekt Bostedsløs 


Bydelen etablerer systemer for 
mer målrettet arbeid mot 
bostedsløse. Prosjektet skal 
bidra til å hindre flere i å bli 
bostedsløse. 


Bydelen har etablerte 
systemer for å 
håndtere bostedsløse. 


Kostnad: 520.000 


Finansieringskilder: 
- Husbanken: 235.000 
- Bydel: 285.000 


01.01.15-
31.12.15 


V 


Startet opp i 2014. 
Videreføres i 2015 med 
andre oppgaver som 
kom frem i prosjektet i 
2014. 


Interne: 
Søknadskontoret 
Eksterne: 
Byrådsavdeling for 
eldre og sosiale 
tjenester (EST), 
Husbanken, 
Velferdsetaten (VEL), 
NAV, Spesialisthelse-
tjenesten,  


Ansvarlig: 
Sosialtjenesten 


 Mangel på 
egnede boliger, 
redusert 
botilbud i 
sentrum. 
Manglende 
boligfrem-
skaffer i bydel  


1Fylles kunUtfyllende  beskrivende under pkt 2 -………….. finansiering og budsjett.  
2 Nytt tiltak (n), videreført (v), gjennomført (g), avviklet (a)  


                                                           







1B Prosjekt Boligbehov 


Etablere varige løsninger for 
administrering av 
boligbehovet. Arbeide både 
strategisk og operativt med å 
etablere flere kommunalt 
disponerte boliger i bydelen. 
Bydelen vil i fremtiden ha 
behov for mange ulike 
boligløsninger, for ulike 
målgrupper. Prosjektet skal 
også definere de ulike 
boligløsningene og 
målgruppene. 


Bydelen har god 
oversikt over 
boligbehovet til 
enhver tid. Bydelen 
har definerte 
boligløsninger. 


Kostnad: 100.000 


Finansieringskilder: 
- Husbanken: 100.000 
 


01.01.14-
31.12.15 


V 


Prosjektet startet opp i 
2014. Videreføres med 
tanke på varslet KVU-
oppdrag, og for å 
etablere systemer for 
kontroll på 
boligbehovet etter 
avsluttet 
programperiode. 


Interne: Sosialtjenesten 
Eksterne: 
Byrådsavdeling for 
eldre og sosiale 
tjenester (EST), 
Husbanken, 
Velferdsetaten (VEL),  


Ansvarlig: 
Bydelsutvikling, BOSO 


 Å oppnå mange 
nok boliger er 
en utfordring. 
Å skaffe boliger 
tar også lang 
tid. 


1C Prosjekt småhus 


I samarbeid med Boligbygg 
etableres det frittstående 
småhus, og/ eller 
samlokaliserte boliger til 
personer med utfordringer 
knyttet til rus og/ eller psykisk 
helse. Prosjektet bygger videre 
på arbeidet etter område-KVU 
levert EST 2013. 


Bydelen har etablert 
gode boliger for 
personer med 
utfordringer knyttet til 
rus og psykisk helse. 


Kostnad: 120.000 


Finansieringskilder: 
- Husbanken: 60.000 
- Bydel: 60.000 


01.01.15-
31.12.15 


N 


Forprosjekt med 
Boligbygg som operativ 
utfører startet opp 
høsten 2014. 


Interne: Sosialtjenesten 
Eksterne: 
Byrådsavdeling for 
eldre og sosiale 
tjenester (EST), 
Husbanken, 
Velferdsetaten (VEL)  


Ansvarlig: 
Bydelsutvikling, BOSO 


 Tilgjengelige, 
egnede tomter 


1D Prosjekt Tilvisningsavtaler 


Etablere system for å forvalte 
tilvisningsavtaler, og inngå 
flere avtaler ved behov. 


Bydelen har gode 
systemer for 
forvaltning av boliger 
med tilvisningsavtaler, 
og har systemer for å 
håndtere behov og 
tilgang på nye avtaler. 


Kostnad: 190.000 


Finansieringskilder: 
- Husbanken: 75.000 
- Bydel: 115.000 


01.01.15-
31.12.15 


N 


Bydelen startet 
arbeidet med 
tilvisningsavtaler i 
2014, som en del av 
Prosjekt boligbehov. 
Videreføres som eget 
prosjekt i 2015. 


Interne: Sosialtjenesten 
Eksterne: 
Byrådsavdeling for 
eldre og sosiale 
tjenester (EST), 
Husbanken, 
Velferdsetaten (VEL) 


Ansvarlig: 
Søknadskontoret, 
Boligkontoret 


  







1E Prosjekt Koordinert 
boligtilbud 


Bydelen gjennomgår 
boligtilbudet for personer med 
utfordringer knyttet til 
rusmisbruk og psykisk helse. 
Boligtilbudet skal vurderes opp 
mot kvalitet og behov, og 
koordinering av tjenester. 


Bydelen har 
gjennomgått 
boligtilbudet, og har 
et boligtilbud som er 
differensiert og 
metodisk. 


Kostnad: 905.000 


Finansieringskilder: 
- Husbanken: 570.000 
- Bydel: 335.000 


01.01.15-
31.12.15 


N Interne: 
Sosialtjenesten, 
Hjemmetjenesten, 
Oppvekst og kultur, 
Bydelsutvikling, Bolig 
og dagtilbud 


Ansvarlig: 
Søknadskontoret 


  


1F Prosjekt Samhandlingsbolig 


Bydelene Bjerke, Nordre Aker 
og Sagene går sammen om å 
etablere en bolig for personer 
med utfordringer knyttet til rus 
og psyksisk helse. Bydelene vil 
søke samarbeid med 
spesialisthelsetjenesten om 
oppfølging av beboerne i egen 
bolig. 


Bydelene Bjerke, 
Nordre Aker og 
Sagene har etablert 
samarbeid med 
spesialisthelsetjeneste
n om oppfølging i, og 
etablert boliger til 
personer med 
utfordringer knyttet til 
rus og psykisk helse. 


Kostnad: 1.570.000 


Finansieringskilder: 
Fullfinansiert av 
Helsedirektoratet 
gjennom Fylkesmannen 
i Oslo og Akershus. 


01.01.15-
31.12.16 


N 


Ansettelsesprosess av 
prosjektleder startet 
opp i 2014, likeså 
forarbeider til 
prosjektet. 


Interne: 
Sosialtjenesten, 
Søknadskontoret 
Eksterne: 
Byrådsavdeling for 
eldre og sosiale 
tjenester (EST), 
Husbanken, 
Velferdsetaten (VEL), 
Oslo 
universitetssykehus 
(OUS) 


Ansvarlig: 
Bydelsutvikling, BOSO 


  


 
  







 


Lokalt/ 
lokale hovedmål 


Satsingsområde 2: Tilgjengelige boligvirkemidler (også økonomiske) 


 


Delmål 2/Strategi 2  
Få mer ut av de ulike ressursene 
i kommunen til boligsosialt 
arbeid 


Kolonner til bruk i aktivitetsplan  - fylles ut 28.02 


Målrettet økonomisk virkemiddelbruk, ift de mest vanskeligstilte 
Kommunale boliger, vurdere muligheter for økt gjennomstrømming 
Se tjenester i sammenheng, så beboerne ikke må forholde seg til så mange hjelpere, evt. effektiviseringsgevinst 


 
Kolonne til bruk ved 


halvårsrapportering enten 
31.08 eventuelt også  


28.02  


Aktiviteter /tiltak 
Kort beskrivelse 


Planlagt resultat Kostnad og 
finansiering 3 


Oppstart og 
sluttdato 


Status for aktivitet- 
nytt (n), videreført 


(v) , gjennomført (g) 
eller avviklet (a)4  


 


Samarbeidspartnere 
        
    Status 
   
(Halvår/mi
dtveis)- 
Framdrift i 
pst (25, 50, 
75, 100) 


Særlige 
utfordringer. 
Ev. 
korrigerende 
tiltak 


2A Prosjekt Boligvirkemidler 


Jobbe for mer målrettet bruk 
av startlån husstander i private 
og kommunale utleieboliger, 
utvikle metoder for å nå 
husstander i privat leie som 
kan kjøpe bolig ved hjelp av 
startlån, bistå målgruppen med 
å kjøpe egen bolig ved hjelp av 
startlån. Følge opp 
boplanbrukere. 


Bydelen får økt 
gjennomstrømming i 
kommunal bolig. Flere 
varig vanskeligstilte 
får startlån. Flere varig 
vanskeligstilte kjøper 
egen bolig. Boplan 
brukes aktivt som 
arbeidsverktøy. Færre 
søker om kommunal 
bolig. 


Kostnad: 545.000 


Finansieringskilder: 
- Husbanken: 180.000 
- Bydel: 365.000 


 


 


 


 


 


01.01.14-
31.12.15 


V 


Prosjektet startet opp i 
2013 med forstudie. 
Hovedprosjekt startet i 
2014, videreføres i 
2015 med nye 
oppgaver. 


Interne: 
Sosialtjenesten,  
Eksterne: 
Byrådsavdeling for 
eldre og sosiale 
tjenester (EST), 
Husbanken, 
Velferdsetaten (VEL),  


Ansvarlig: 
Søknadskontoret, 
Boligkontoret 


 Kunnskap i 
organisa-
sjonen  om 
bruk av 
virkemidler. 
God 
koordinering 


3Fylles kunUtfyllende  beskrivende under pkt 2 -………….. finansiering og budsjett.  
4 Nytt tiltak (n), videreført (v), gjennomført (g), avviklet (a)  


                                                           







2B Prosjekt Tilpasning 


Bydelen ser behov for å økt 
bruk av tilskudd til tilpasning. 
Prosjektet skal utrede 
muligheter for økt bruk, og 
utarbeide metoder og etablere 
prosedyrer på feltet. 


Bydelen har større 
fokus på, og økt bruk 
av tilskudd til 
tilpasning 


Kostnad: 190.000 


Finansieringskilder: 
- Husbanken: 75.000 
- Bydel: 115.000 


01.01.15-
31.12.15 


N 


Prosjektet er nytt fra 
2015, men bygger på 
erfaringer og arbeid 
gjort i andre prosjektet 
i BOSO. 


Interne: 
Hjemmetjenesten, 
Sosialtjenesten 
Eksterne: 
Velferdsetaten (VEL), 
Husbanken 


Ansvarlig: 
Søknadskontoret, 
Boligkontoret 


  


  







 
 


Lokalt/ 
lokale hovedmål 


Satsingsområde 3: Individuell oppfølging i bolig 


 


Delmål 3/Strategi 3  
Øke levekår og livskvalitet for 
vanskeligstilte på boligmarkedet 
i Groruddalen 


Kolonner til bruk i aktivitetsplan  - fylles ut 28.02 


Utdanning/kompetanse for boopfølgere – etablere booppfølging som eget fag 
Etablere prosjekt på tvers av bydelene, foreløpig, Rus/psykiatri, bostedsløse, og midlertidig bolig. 
Brukermedvirkning. 
Synergieffekt av BOSO og Groruddalssatsningen 
Flere har gode og stabile boforhold 


 
Kolonne til bruk ved 


halvårsrapportering enten 
31.08 eventuelt også  


28.02  


Aktiviteter /tiltak 
Kort beskrivelse 


Planlagt resultat Kostnad og 
finansiering 5 


Oppstart og 
sluttdato 


Status for aktivitet- 
nytt (n), videreført 


(v) , gjennomført (g) 
eller avviklet (a)6  


 


Samarbeidspartnere 
        
    Status 
   
(Halvår/mi
dtveis)- 
Framdrift i 
pst (25, 50, 
75, 100) 


Særlige 
utfordringer. 
Ev. 
korrigerende 
tiltak 


3A Prosjekt Tjenestekoordinering 


Prosjektet skal sette fokus på å 
ha brukeren i midten, og levere 
ulike, men koordinerte, 
tjenester der hvor brukeren er. 
Det skal vurderes å opprette 
tjenestekoordinator-funksjon, 
som nevnt i Helsedir.s veileder 
Sammen om mestring. 


Bydelen har gode 
koordinerte tjenester 
som ytes på tvers av 
avdelingene. Brukerne 
opplever enklere 
hverdag. 


Kostnad: 340.000 


Finansieringskilder: 
- Bydel: 340.000 
 


01.01.15-
31.12.15 


N Interne: 
Sosialtjenesten, 
Søknadskontoret, 
Hjemmetjenesten, 
Oppvekst og kultur, 
Bolig og dagtilbud 
Eksterne: Helseforetak 


Ansvarlig: 
Bydelsutvikling 


  


5Fylles kunUtfyllende  beskrivende under pkt 2 -………….. finansiering og budsjett.  
6 Nytt tiltak (n), videreført (v), gjennomført (g), avviklet (a)  


                                                           







3B Prosjekt Hygieneteam 


Det etableres et team som 
jobber sammen om saker hvor 
uhygieniske boforhold krever 
innsats fra flere tjenester for å 
sikre en god prosess for 
beboer, naboer og bydel. 


Hygienesaker løses 
raskt på en faglig god 
måte. Hygienesaker 
løses mer økonomisk 
lønnsomt for beboer 
og bydel. 


 


Kostnad: 100.000 


Finansieringskilder: 
- Bydel: 100.000 
 


01.03.13-
31.12.15 


V 


Startet opp i 2013 som 
et forstudie. Videreført i 
2014 som forprosjekt. 
Hovedprosjekt 
gjennomføres i 2015 


Interne: 
Søknadskontoret, 
Hjemmetjenesten, 
Bydelsoverlege, 
Sosialtjenesten 
Eksterne: Helseforetak  


Ansvarlig: 
Bydelsutvikling 


  


3C Oppfølging av ungdom 


I samarbeid med 
Diakonhjemmet Høgskole 
gjennomføres en undersøkelse 
blant tidligere og nåværende 
ungdom som får oppfølging i 
bolig av barneverntjenesten. 


Bydelen har fått 
tilbakemelding fra 
ungdom på hvordan 
de opplever 
tjenestene 
barnevernet utfører til 
ungdom i egen bolig. 


Kostnad: 35.000 


Finansieringskilder: 
- Bydel: 35.000 
 


01.01.15-
30.06.15 


V 


Startet i 2013 som 
forstudie, gjennomført i 
2014 som 
hovedprosjekt. Siste del 
av hovedprosjekt 
gjennomføres i 2015. 


Interne: 
Bydelsutvikling 
Eksterne: 
Diakonhjemmet 
Høgskole 


Ansvarlig: Barnevern 


  


3D Prosjekt Fra ungdom til 
Voksen? 


Ungdom som er på vei ut av 
barneverntjenesten, med 
behov for bistand etter 
avsluttet barnevernssak, får 
bistand til å etablere seg i 
bolig, og videre oppfølging i 
den, også etter at NAV 
sosialtjenesten har overtatt 
oppfølgingsansvaret 


Ungdom opplever en 
god overføring fra en 
tjeneste til en annen. 
Bydelen får bedret 
samarbeid om 
ungdom som har 
utfordringer knyttet til 
bolig. 


Kostnad: 1.350.000 


Finansieringskilder: 
Fullfinansiert av 
Arbeids- og 
velferdsdirektoratet 
gjennom Fylkesmannen 
i Oslo og Akershus. 


01.07.14-
30.06.17 


V 


 


Interne: 
NAV sosialtjenesten 
Eksterne: Ideelle 
organisasjoner, 
Kriminalomsorgen, 
Helseforetak 


Ansvarlig: Barnevern 


 Skaffe boliger 







3E Prosjekt fleksibelt 
oppfølgingsteam 


Etablere et tverrfaglig team 
som jobber med brukere i egen 
bolig. Det skal søkes samarbeid 
med spesialisthelsetjenesten. 
Prosjektet kan vurderes å 
organiseres som et FACT team. 


Bydelen har etablert 
et tverrfaglig team 
som jobber opp mot 
brukere i egen bolig. 


Kostnad: 2.750.000 


Finansieringskilder: 
Fullfinansiert av 
Helsedirektoratet 
gjennom Fylkesmannen 
i Oslo og Akershus. 


01.01.15-
31.12.17 


N 


Forarbeider startet opp 
i 2014. Prosjektleder 
ansettes mot slutten av 
2014 eller tidlig i 2015. 


Interne: 
Søknadskontoret, 
Hjemmetjenesten 
Eksterne: 
Kriminalomsorgen, 
Helseforetak 


 


Ansvarlig: 
Sosialtjenesten 


 Involvere 
helseforetak 
kan være en 
utfordring. 


 
Lokalt/ 
lokale hovedmål 


Satsingsområde 4: Bomiljøarbeid i utsatte områder 


 


Delmål 4/Strategi 4  
Flere godt fungerende bomiljø 


Kolonner til bruk i aktivitetsplan  - fylles ut 28.02 


Framskaffelse Etablere prosjekt på tvers av bydelene, foreløpig, Rus/psykiatri, bostedsløse, og midlertidig bolig. 
Brukermedvirkning. 
Kommunale boliger, vurdere muligheter for økt gjennomstrømming 
Synergieffekt av BOSO og Groruddalssatsningen 
Flere har gode og stabile boforhold 


 
Kolonne til bruk ved 


halvårsrapportering enten 
31.08 eventuelt også  


28.02  


Aktiviteter /tiltak 
Kort beskrivelse 


Planlagt resultat Kostnad og 
finansiering 7 


Oppstart og 
sluttdato 


Status for aktivitet- 
nytt (n), videreført 


(v) , gjennomført (g) 
eller avviklet (a)8  


 


Samarbeidspartnere 
        
    Status 
   
(Halvår/mi
dtveis)- 
Framdrift i 
pst (25, 50, 
75, 100) 


Særlige 
utfordringer. 
Ev. 
korrigerende 
tiltak 


7Fylles kunUtfyllende  beskrivende under pkt 2 -………….. finansiering og budsjett.  
8 Nytt tiltak (n), videreført (v), gjennomført (g), avviklet (a)  


                                                           







4A Prosjekt Samfunnsdeltakelse 


Vanskeligstilte grupper skal 
hjelpes til å delta i 
lokalsamfunnet. Prosjekt i 
samarbeid med områdeløft. 


Vanskeligstilte i 
bydelen deltar i 
lokalsamfunnet på lik 
linje med andre. 


Kostnad: 135.000 


Finansieringskilder: 
- Husbanken: 75.000 
- Bydel: 60.000 


I tillegg dekkes 75.000 
gjennom Områdeløft 


01.01.15-
31.12.15 


N Interne: 
Sosialtjenesten, 
Søknadskontoret, 
Oppvekst og kultur 
Eksterne: Ideelle 
organisasjoner 


Ansvarlig: 
Bydelsutvikling, 
Områdeløft 


  


4B Sinsenveien som boområde 


Jobbe med bomiljøet i et 
belastet nabolag. 


 


Beboere i Sinsenveien 
opplever et tryggere 
bomiljø, og bydelen 
registrerer færre 
fravikelser fra 
området. 


Kostnad: 70.000 


Finansieringskilder: 
- Bydel: 70.000 
 


01.04.13-
31.12.15 


V 


Prosjektet startet opp 
før BOSO, men arbeidet 
er videreført i 
programmet.  


Eksterne: Utleier, 
helseforetak,  


 


Ansvarlig: 
Sosialtjenesten 


  


4C Bomiljøprosjekter Linderud 
gjennom Områdeløft 


Beboere på Linderud 
har mer kjennskap og 
kontakt med naboer, 
og tar bedre vare på 
eget bomiljø. 


Kostnad: 800.000 


Finansieringskilder: 
Finansieres gjennom 
områdeløft.  
 


Hovedprosjek
ter 2014-
2016 


V 


Bomiljøarbeidet startet 
opp i 2013, videreføres 
som nye prosjekter i 
2014. 


Borettslag, sameier, 
OBOS, organisajsoner i 
nærmiljø. 


Ansvarlig: 
Bydelsutvikling, 
Områdeløft 


  


 
  







 
Lokalt/ 
lokale hovedmål 


Satsingsområde 5: Kompetanse, læring og utvikling og ny kunnskap på feltet 


 


Delmål 5/Strategi 5  
God kompetansedeling, 
kunnskaps- og metodeutvikling 
på sentralt, regionalt og 
bydelsspesifikt nivå. 


Kolonner til bruk i aktivitetsplan  - fylles ut 28.02 


Framskaffelse av egnet bolig, privat samarbeid, leieboliger 
Målrettet økonomisk virkemiddelbruk, ift de mest vanskeligstilte 
Utdanning/kompetanse for boopfølgere – etablere booppfølging som eget fag 
Synergieffekt av BOSO og Groruddalssatsningen 


 
Kolonne til bruk ved 


halvårsrapportering enten 
31.08 eventuelt også  


28.02  


Aktiviteter /tiltak 
Kort beskrivelse 


Planlagt resultat Kostnad og 
finansiering 9 


Oppstart og 
sluttdato 


Status for aktivitet- 
nytt (n), videreført 


(v) , gjennomført (g) 
eller avviklet (a)10  


 


Samarbeidspartnere 
        
    Status 
   
(Halvår/mi
dtveis)- 
Framdrift i 
pst (25, 50, 
75, 100) 


Særlige 
utfordringer. 
Ev. 
korrigerende 
tiltak 


5A Læringsarena Boso Bjerke 


Læringsarenaen etableres som 
en fast del av opplæringstiltak i 
bydelen, med tanke på 
videreføring av 
kompetansedeling og –heving 
etter programperioden. 


Samhandling mellom 
de ulike tjenestene 
blir bedre, og man kan 
lettere spille på sine 
kollegaer. Alle følger 
opp brukerne etter de 
samme prinsippene. 


 


Kostnad: 390.000 


Finansieringskilder: 
- Husbanken: 270.000 
- Bydel: 120.000 
 


01.01.13-
31.12.15 


V 


Læringsagentarbeidet 
startet opp i 2013, og 
videreføres med nye 
kompetansehevende 
tiltak i 2015. 


Interne: Tjenester i 
bydelen 
Eksterne: Husbanken, 
Byrådsavdeling for 
eldre og sosiale 
tjenester (EST), 
Velferdsetaten (VEL) 


 


Ansvarlig: 
Bydelsutvikling, BOSO 


 Fortsatt 
samordning av 
kompetansetilt
ak etter BOSO 


9Fylles kunUtfyllende  beskrivende under pkt 2 -………….. finansiering og budsjett.  
10 Nytt tiltak (n), videreført (v), gjennomført (g), avviklet (a)  


                                                           







5B Prosjekt Boligsosial 
organisering/ koordinering 


Tjenester innenfor boligsosialt 
arbeid oppleves ofte 
fragmentert. Tjenestene 
gjennomgås for å sikre at de er 
helhetlige og koordinerte. 


Bydelens boligsosiale 
arbeid skal være 
helhetlig og 
koordinert. 


Kostnad: 170.000 


Finansieringskilder: 
- Husbanken: 100.000 
- Bydel: 70.000 


01.01.13-
31.12.15 


N 


Prosjektet startet opp 
med en forstudie i 
2013. Forstudien 
fortsatte i 2014. 
Hovedprosjekt vil 
gjennomføres i 2015. 


Interne: BDT, 
tjenestene i bydelen, 
styringsgruppe BOSO 


 


 


Ansvarlig: 
Bydelsutvikling, BOSO 


 Fortsatt 
samordning av 
koordinering 
etter BOSO. 
Organisering er 
et komplekst 
tema, som har 
tatt lenger tid 
enn forventet. 


5C Prosjekt synliggjøring 


Aktiviteter i BOSO synliggjøres 
for hele bydelen gjennom 
informasjonsarbeid. Som ledd i 
avvikling av programmet 
utvikles informasjonskanal 
innen boligsosialt arbeid i 
bydelen. 


Ansatte i bydelen 
kjenner til BOSO, og 
tjenester innenfor 
boligsosialt arbeid. 
Slik kan de dra nytte 
av hverandre. Bydelen 
har etablert en 
informasjonskanal. 


Kostnad: 0 


Finansieres av 
lønnsmidler allerede 
knyttet til BOSO.  


01.01.14-
31.12.15 


V 


Prosjektet startet opp i 
2014. Fortsetter i 2015. 


BDT, tjenestene i 
bydelen, 
styringsgruppe BOSO 


 


 


Ansvarlig: 
Bydelsutvikling, BOSO 


  


5D Boligsosial handlingsplan 


I forkant av deltakelse i BOSO 
ble det vedtatt en boligsosial 
handlingsplan. I 
programperioden har bydelen 
brukt aktivitetsplan, som har 
blitt rullert. I forbindelse med 
avslutning av BOSO, rulleres og 
revideres tidligere 
handlingsplan. 


Bydel Bjerke har en 
oppdatert og 
brukervennlig 
boligsosial 
handlingsplan 


Kostnad: 220.000 


Finansieringskilder: 
- Husbanken: 145.000 
- Bydel: 75.000 
 


01.01.15-
31.12.15 


N 


 


BDT, tjenestene i 
bydelen, 
styringsgruppe BOSO 


 


 


Ansvarlig: 
Bydelsutviklings-
avdelingen 


  







5E Erfaringskonferanse 


Erfaringskonferanse for 
bydelen med tema boligsosialt 
arbeid. Erfaringer fra BOSO og 
andre boligsosiale prosjekter 
gjøres kjent for deltakerne og 
arbeidet videre etter 
programmet gjøres kjent. 


Det har vært 
gjennomført en 
konferanse på slutten 
av programperioden 


Kostnad: 225.000 


Finansieringskilder: 
- Husbanken: 50.000 
- Bydel: 175.000 
 


01.01.15-
31.12.15 


N 


 


Interne: Alle avdelinger 
Eksterne: Husbanken, 
Byrådsavdeling for 
eldre og sosiale 
tjenester (EST), 
Velferdsetaten (VEL) 


 


Ansvarlig: 
Bydelsutvikling 


  


5F Utvikling av metoder og 
strategier i arbeidet med 
brukere som kan være 
truende og/eller voldelige 


Bydelen deltar i prosjekt 
knyttet opp til økt kompetanse 
på vold og trusler. Prosjektet 
ledes av Helseetaten. Lokalt i 
bydel etableres eget prosjekt 
som skal utvikle prosedyrer på 
feltet.  


Bydelen har gode 
prosedyrer for 
sikkerhet knyttet til 
arbeid i brukers hjem 


Kostnad: 40.000 


Finansieringskilder: 
- Bydel: 40.000 


01.01.15-
31.12.15 


N 


Bydelen kom med i 
prosjektet hos 
Helseetaten i 
september 2014. Lokalt 
prosjekt opprettes i 
2015. 


Interne: 
Eksterne: Helseetaten 


Ansvarlig: 
Sosialtjenesten 


  


halvårsrapportering           
 







 
Budsjett 2015  
 
  Finansiering  
 
 
 
Regnskap 


 
 
Budsjett 


 
Tilskudd fra HB 
(kompetanse- 
tilskudd) 


 
Egen finansiering 
kommunen 


 
Annen 
finansiering 


 
Overførte 
disponible midler 
fra 2014* 


Programledelse og drift 1.050.000 700.000 350.000   
SUM PROGRAMLEDELSE OG DRIFT 1.050.000 700.000 350.000   
1A Prosjekt Bostedsløs 520.000 235.000 285.000   
1B Prosjekt Boligbehov 100.000 100.000    
1C Prosjekt Småhus 120.000 60.000 60.000   
1D Prosjekt Tilvisningsavtaler 190.000 75.000 115.000   
1E Prosjekt Koordinert boligtlbud 905.000 570.000 335.000   
1F Prosjekt Samhandlingsbolig    1.570.000  
SUM SATSINGSOMRÅDE 1 1.910.000 1.115.000 795.000   
2A Prosjekt Boligvirkemidler 545.000 180.000 365.000   
2B Prosjekt Tilpasning 190.000 75.000 115.000   
SUM SATSINGSOMRÅDE 2 735.000 255.000 480.000   
3A Prosjekt Tjenestekoordinering 340.000  340.000   
3B Prosjekt Hygieneteam 100.000  100.000   
3C Oppfølging av ungdom 35.000  35.000   
3D Prosjekt Fra ungdom til voksen?    1.350.000  
3E Prosjekt Fleksibelt oppfølgingsteam    2.750.000  
SUM SATSINGSOMRÅDE 3 475.000  475.000   
4A Prosjekt Samfunnsdeltakelse 135.000 75.000 60.000 75.000  
4B Sinsenveien som boområde 70.000  70.000   
4C Bomiljøprosjekter Linderud gjennom Områdeløft    800.000  
SUM SATSINGSOMRÅDE 4 205.000 75.000 130.000   
5A Læringsarena BOSO Bjerke 390.000 270.000 120.000   
5B Prosjekt Boligsosial organisering/ koordinering 170.000 100.000 70.000   
5C Prosjekt Synliggjøring 0     
5D Boligsosial handlingsplan 220.000 145.000 75.000   
5E Erfaringskonferanse 225.000 50.000 175.000   







5F Utvikling av metoder i arbeidet med brukere som kan være… 40.000  40.000   
SUM SATSINGSOMRÅDE 5 1.045.000 565.000 480.000   
SUM 5.420.000 2.710.000 2.710.000 6.545.000  
* Brukes til å videreføre prosjekter for 2014.  





		Generell programinformasjon



